

သူတစ်ပါး၏ အကျိုးစီးပွားအတွက် မိမိ၏အကျိုးစီးပွား ဆုတ်ယုတ်အောင် မပြုသင့်ပေ။ ဤသို့ပြုသော် မိမိအား အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေအံ့ဟု မိမိအကျိုးကို သိသောသူသည် မိမိ အကျိုးစီးပွား တိုးပွားအောင် အားထုတ်ရာ၏။ (မိမိသည်သာ အားကိုးရာဖြစ်၍ အများ၏အကျိုးစီးပွားနှင့် မိမိ၏အကျိုးစီးပွား ကြုံဆုံပေါ်ပေါက်လာသောအခါ မိမိစီးပွား ဆုတ်ယုတ်မခံဘဲ အားထုတ်သင့်၏။)

အတ္ထဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၆၆)

# အစိုးရသစ်ရဲ့ လမ်းခရီးမှာ အောင်မြင်မှုတွေရှိခဲ့သလို စိန်ခေါ်မှုတွေလည်း ရင်ဆိုင်ရဦးမှာဖြစ် ၂၀၁၇ ခုနှစ်ကို ငြိမ်းချမ်းရေးနှစ်အဖြစ် ပြည်သူများအတွက် ဆောင်ကြဉ်းလာနိုင်မယ်လို့ မျှော်လင့်

## နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ပြောကြားသည့် နှစ်သစ်ကူးနှုတ်ခွန်းဆက်လွှာ

(၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁၇ ရက်)

နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများ ခင်ဗျာ-

မြန်မာ့ရိုးရာ နှစ်သစ်မင်္ဂလာအခါသမယမှာ ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးမှာ ရောက်ရှိနေကြတဲ့ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး၊ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ရပ်ဝေးမြေခြား တိုင်းတစ်ပါးမှာရောက်ရှိနေကြတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး နှစ်သစ်မှာ စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနဲ့ ပြည့်စုံကြပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းရင်း နှုတ်ခွန်းဆက်သလိုက်ပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယူပွဲအခမ်းအနားကို နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်၌ ကျင်းပစဉ်။

# မြန်မာ့နှစ်သစ်တွင် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရန်နှင့် ကျက်သရေမင်္ဂလာပြည့်စုံစေရန် နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော် နာယူပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

၁၃၇၉ ခုနှစ် မြန်မာ့နှစ်သစ်မင်္ဂလာတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသူ၊ နိုင်ငံသားများ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရန်နှင့် ကျက်သရေမင်္ဂလာ ပြည့်စုံစေရန်ရည်စူး၍ နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်

တရားတော်နာယူပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ငူရွှေဝါခန်းမ၌ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးဒေါ်စုစုလွင်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့တက်ရောက်၍ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်

များ နာယူကြည်ညိုကြသည်။

အခမ်းအနားသို့ ပျဉ်းမနားမြို့ မဟာဝိသုတရာမဈေးကုန်းကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု ဘဒ္ဒန္တကဝိသာရ အမှုပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



## သဒ္ဓါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်





နိုင်ငံတကာ

တိုင်းမ်(စ်)သတင်းမဂ္ဂဇင်း၏ သြဇာအကြီးမားဆုံးပုဂ္ဂိုလ် ၁၀၀ စာရင်းတွင် ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတပါဝင်

နယူးယောက် ဧပြီ ၁၇ အမေရိကန် တိုင်းမ်(စ်)သတင်းမဂ္ဂဇင်း၏ ကမ္ဘာ့သြဇာအကြီးမားဆုံးပုဂ္ဂိုလ် ၁၀၀ စာရင်းတွင် ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတ ရီဒရပ်စ် ဒူတာတေး ပါဝင်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက ဧပြီ ၁၇ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။



ကမ္ဘာ့သြဇာ အကြီးမားဆုံး ပုဂ္ဂိုလ် ၁၀၀ စာရင်းအတွက် တိုင်းမ်(စ်) သတင်းမဂ္ဂဇင်းက အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် စစ်တမ်းကောက်ယူခဲ့ပြီး စာဖတ်ပရိသတ်က မဲပေးရွေးချယ်ခဲ့ကြသည်။ ယခုနှစ်၏ သြဇာတိက္ကမအကြီးမားဆုံးပုဂ္ဂိုလ်များ အမည် စာရင်းတွင် မည်သူမည်ဝါတို့ကို ထည့်သွင်းလိုသနည်းဟု တိုင်းမ်(စ်) သတင်းမဂ္ဂဇင်းက ယင်း၏ စာဖတ်ပရိသတ်ကို မေးမြန်းခဲ့သည်။ ဧပြီ ၁၆ ရက် ညသန်းခေါင်ယံတွင် မဲပေးပွဲပြီးဆုံးခဲ့ပြီး စာဖတ်ပရိသတ်၏ ဆန္ဒနှင့်အညီ ကမ္ဘာ့သြဇာအကြီးမားဆုံး ပုဂ္ဂိုလ် ၁၀၀ ကို ရွေးချယ်နိုင်ခဲ့သည်။ ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတ ဒူတာတေးသည် ယခင် အမေရိကန် သမ္မတဘားရာက

အိုဘားမားအား ပြင်းပြင်းထန်ထန် ဝေဖန်ခဲ့သူအဖြစ် ထင်ပေါ်ကျော်ကြားခဲ့ပြီး ကမ္ဘာ့သြဇာအကြီးမားဆုံးပုဂ္ဂိုလ်များတွင် ပါဝင်လာသည်။ အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် နရိန္ဒြာမိုဒီမှာမူ ပုဂ္ဂိုလ် ၁၀၀ စာရင်းအတွက် အမည် စာရင်းတင်သွင်းခြင်း ခံခဲ့ရသော်လည်း စာဖတ်ပရိသတ်၏ ထောက်ခံမဲကို စုစည်းနိုင်ခြင်း မရှိခဲ့ပေ။ မိုက္ကရီဆော့စ် ကွန်ပျူတာကုမ္ပဏီ၏ အိန္ဒိယနယ်များ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ဆတ္တလာနာဒာယလာ၊ အစ္စရေးဝန်ကြီးချုပ် နေတန် ရာဟု၊ အမေရိကန်အိမ်ဖြူတော် ပြန်ကြားရေးအတွင်းဝန် ရှောင်စိုဂ်ကာနှင့် အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်၏ သမီး အိဗန်ကာတို့မှာ အဆိုပါစာရင်းတွင် ပါဝင်သည်။ ဒေါ်နယ်ထရန် မှာမူ ထောက်ခံမဲ ၂ ရာခိုင်နှုန်းရရှိခဲ့သည်။ ကနေဒါဝန်ကြီးချုပ် ဂျပ်စတင် ထရူဒို၊ ပုပ်ရဟန်းမင်း ဖရန်စစ်၊ မက္ကရီဆော့စ် ပူးတွဲထူထောင်သူ ဘီလ်ဂီတီ၊ ဖေ့စ်ဘွတ်စ် စီအီးအို မာ့ဇူခါဘတ်တို့မှာ ထောက်ခံမဲ ၃ ရာခိုင်နှုန်း အသီးသီးရရှိခဲ့ကြသည်။

တူရကီပြည်လုံးကျွတ် ပြည်သူ့ဆန္ဒခံယူပွဲ၌ သမ္မတ အာဒိုဂန် အောင်ပွဲခံအနိုင်ရရှိ

အန်ကာရာ ဧပြီ ၁၇ တူရကီနိုင်ငံ၌ သမ္မတ၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာများကို မြှင့်တင်ပေးရန် ပြည်သူတို့ လိုလားခြင်း ရှိ၊ မရှိ ဆန္ဒတောင်းခံသည့် ပြည်သူ့ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် သမ္မတ ရီဒရပ်စ် ဒူတာတေး အာဒိုဂန် အောင်ပွဲခံနိုင်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက ဧပြီ ၁၇ ရက်တွင်

သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ ဧပြီ ၁၆ ရက်က ကျင်းပသော ပြည်လုံးကျွတ် ပြည်သူ့ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် ပြည်သူအများစုက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်ရေးဘက်မှ ထောက်ခံခဲ့ကြသဖြင့် သမ္မတအနေဖြင့် အပြည့်အဝ အာဏာစက်ချဲ့ထွင်နိုင်ရန် လမ်းပွင့်သွားပြီဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင် လူထုဆန္ဒခံယူပွဲရလဒ်ကို သမ္မတအာဒိုဂန်၏ အတိုက်အခံများက ကန့်ကွက်ပြောဆိုခဲ့ကြသည်။ ပြည်သူ့ဆန္ဒခံယူပွဲ မဲပေးမှုတွင် အစိုးရက မသမာမှုများပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟု အတိုက်အခံများက စွပ်စွဲကြသည်။ ကာဒွတ်စ်ဒေသ အရှေ့တောင်ပိုင်း ရှိ မြို့များတွင်လည်းကောင်း၊



မြို့တော်အန်ကာရာနှင့် တူရကီနိုင်ငံ၏ အကြီးဆုံးမြို့ကြီးဖြစ်သော အစ္စတန်ဘူလ်မြို့တို့တွင် လည်းကောင်း ကန့်ကွက်မဲများက လွှမ်းမိုးခဲ့သည်။ ယင်းမြို့ကြီးများသည် လူထုဆန္ဒခံယူပွဲမဲဆွယ်စည်းရုံးရေးကော်လံအတွင်း ယှဉ်ပြိုင်မှု အကြိတ်အနယ်ရရှိခဲ့သည်။ သမ္မတ၏ အာဏာများကို တိုးမြှင့်ပေးရေး အဆိုပြုချက်ကို ပြည်သူ ၅၅ သန်းက ထောက်ခံသည်ဟု သမ္မတ အာဒိုဂန်က ပြောကြားသည်။ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်မှု၏ အဓိက ဦးတည်ချက်မှာ ပါလီမန်စနစ်ကို အစားထိုးကာ သမ္မတအား အခွင့်အာဏာအရပ်ရပ် အပ်နှင်းရန် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ကြီးချုပ်ရုံးကိုလည်း ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူ့ဆန္ဒခံယူပွဲတွင် သမ္မတအား လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာများကို အပြည့်အဝ အပ်နှင်းရန် ထောက်ခံမဲ ၅၁ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်းရရှိကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

မြောက်ကိုရီးယားက အမေရိကန်ကိုအကဲမစမ်းသင့်ဟု မိုက်ပန့်စ်ပြော

ဆိုးလ် ဧပြီ ၁၇ မြောက်ကိုရီးယားနှင့် ဒုံးကျည်အစီအစဉ်ကို အချိန်မြှင့်ပြုလုပ်လာသည့် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံကို အမေရိကန်ဒုတိယသမ္မတ မိုက်ပန့်စ်က ပြင်းထန်သည့် စကားလုံးများဖြင့် သတိပေးစကားပြောကြားလိုက်သည်။ မြောက်ကိုရီးယားအနေဖြင့် သမ္မတဒေါ်နယ်ထရန်၏ ဆုံးဖြတ်ချက်နှင့် ဤဒေသရှိ အမေရိကန်တပ်များ၏ စစ်ရေးတောင့်တင်းမှုများကို အကဲမစမ်းသင့်ကြောင်း ပန့်စ်စ်က ပြောကြားသည်။

ပန့်စ်စ်က တောင်ကိုရီးယား ဝန်ကြီးချုပ် ဟွမ်ကျိုအန်နှင့် တနင်္လာနေ့တွင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပြီးနောက် ပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် အထက်ပါအတိုင်း ပြောကြားခြင်းဖြစ်သည်။ ဟွမ်ကျိုအန်သည် ခေတ္တသမ္မတအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသူလည်းဖြစ်သည်။ အမေရိကန်အနေဖြင့် ကိုရီးယားကွန်းဆွယ်ကို မြောက်ကိုရီးယားက စစ်ခြင်းဒေသအဖြစ် သတ်မှတ်လာစေရန် ဆန္ဒရှိသော်လည်း ရွေးချယ်စရာလုပ်ပိုင်ခွင့်အားလုံးသည် စားပွဲပေါ်တွင်သာရှိနေသည်ဟု ပန့်စ်စ်က ပြောကြားသည်။

အမေရိကန်နိုင်ငံက ဆီးရီးယားအစိုးရလေတပ်အခြေစိုက်စခန်းတစ်ခုကို ဒုံးကျည်ဖြင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ခဲ့မှုနှင့် အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို ငှားရမ်းလုံး၏ မိခင်ဟု တင်စားခေါ်ဆိုသည့် အကြီးဆုံးပဲခိုး အသုံးပြုတိုက်ခိုက်ခဲ့မှုများကို ရည်ညွှန်းကာ သမ္မတထရန်၏ ပြတ်ပြတ်သားသား ဆုံးဖြတ်ရေးယူလှုပ်ရှားမှုများကို ဆီးရီးယားနှင့် အာဖဂန်နစ္စတန်တွင် တစ်ကမ္ဘာလုံးမြင်တွေ့ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း ပန့်စ်စ်က ပြောကြားသည်။

အမေရိကန်-တောင်ကိုရီးယား မဟာမိတ်ဆက်ဆံရေးကိုမြှင့်တင်ရန် မကြာမီကာလအတွင်း တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံတွင် THAAD ဒုံးကျည်ကာကွယ်ရေးစနစ် ဖြန့်ဖြူးသွင်းရန် မိမိနှင့် ပန့်စ်စ်တို့ သဘောတူညီမှုရရှိခဲ့ပြီ ဖြစ်ကြောင်း ဟွမ်ကျိုအန်က ပြောကြားသည်။ ပိတ်ဆို့အရေးယူမှုများဖြင့် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၏ ရည်မှန်းချက်များကို ရပ်တန့်နိုင်ခြင်းမရှိကြောင်း နှင့် နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းက မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံကို ပိုမိုမိအားပေးသင့်ကြောင်း ဟွမ်ကျိုအန်က ပြောကြားသည်။

မြောက်ကိုရီးယားအရေးကို တရုတ်နိုင်ငံက ကောင်းမွန်စွာ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းပေးနိုင်လိမ့်မည်ဟု အမေရိကန်နိုင်ငံက ယုံကြည်ကြောင်းနှင့် အကယ်၍ တရုတ်နိုင်ငံက ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းနိုင်ခြင်းမရှိလျှင် အမေရိကန်နှင့် မဟာမိတ်နိုင်ငံများက ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းသွားမည်ဟု ပန့်စ်စ်က ဆက်လက် ပြောကြားသည်။



သက်ကြီးရွယ်အိုများအတွက် အထောက်အကူပြုစက်ရုပ်များကို စီးပွားဖြစ်ထုတ်လုပ်သွားရန် တိုယိုတာရည်မှန်း

တိုကျို ဧပြီ ၁၇ ဂျပန်နိုင်ငံရှိ မော်တော်ယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီများသည် နိုင်ငံအတွင်း သက်ကြီးရွယ်အိုဦးရေ တိုးပွားလာမှု၏ အကျိုးဆက်အား ဖြေလျှော့နိုင်စေရေးအတွက် စက်ရုပ်များကို တိုးမြှင့်ထုတ်လုပ်သွားရန် ဦးတည်လျက်ရှိကြောင်း မော်တော်ယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေး သတင်းရပ်ကွက်က ပြောကြားသည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ၌ မွေးဖွားနှုန်းကျဆင်းလာခြင်းကြောင့် ကျန်ကျဆင်းရဲဒုက္ခနှင့် နှိုင်းယှဉ်လျှင် သက်ကြီးရွယ်အိုဦးရေတိုးပွားမှု ပိုမိုမြန်ဆန်လာလျက်ရှိရာ သက်ကြီးရွယ်အိုများအား ကူညီစောင့်ရှောက်ပေးနိုင်သည့် စက်ရုပ်များကို အမြောက်အမြား ထုတ်လုပ်သွားဖွယ်ရှိကြောင်း တိုယိုတာ မော်တော်ကားထုတ်လုပ်ရေး ကော်ပိုရေးရှင်းက ပြောကြားသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံ၌ အလုပ်လုပ်ကိုင်နိုင်သူဦးရေ ကျဆင်းလာခြင်းနှင့်အတူ လုပ်သားအင်အား ချို့ငဲ့မှုနှင့် ပင်စင်အသုံးစရိတ်ကြီးလေးမှုတို့ကို ရင်ဆိုင်လာနေရသည်။ တစ်ချိန်တည်းမှာပင် ပြည်တွင်း၌ ကားဝယ်လိုအားကျဆင်းလာနေသည်။ ကမ္ဘာပေါ်ရှိ မော်တော်ယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီများအနက် ဒုတိယအကြီးဆုံးဖြစ်သော တိုယိုတာကုမ္ပဏီသည် သက်ကြီးရွယ်အို အထောက်အကူပြုစက်ရုပ်များကို စီးပွားဖြစ်ထုတ်လုပ်သွားရန် ရည်ရွယ်သည်။ သက်ကြီးရွယ်အိုတို့အတွက် လမ်းလျှောက်မှု ဖေးကူပေးမည့် စက်ရုပ်များအား ငှားရမ်းပေးသည့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းတစ်ရပ်ကို တိုယိုတာကုမ္ပဏီက ဖွင့်လှစ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း၊ လေသင်တန်း ဝေဒနာခံစားခဲ့ရသူများအတွက်

လမ်းလျှောက်မှု ဖေးကူပေးမည့် စက်ရုပ်များကို ငှားရမ်းပေးသွားရန် စီစဉ်ထားကြောင်း တိုယိုတာ ကုမ္ပဏီ၏ သုတေသနအရာရှိချုပ် တိုရိုဟူပင် အိုင်ဆိုဆေးက ပြောကြားသည်။ မသန်စွမ်းသူများအား ပြန်လည်ထူထောင်ပေးရာတွင် အသုံးပြုနိုင်မည့်စက်ရုပ်များကို တိုယိုတာကုမ္ပဏီက ထုတ်လုပ်လျက်ရှိသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံရှိ တွန်ဒါမော်တော်ယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ခြေထောက်စက်ရုပ်ဟု အမည်ပေးထားသော စက်ရုပ်ကိုအာဆီမိုကချေသည်စက်ရုပ်အပေါ် အခြေခံ၍ နည်းပညာဆန်းဆစ်ကာ ထုတ်လုပ်ခဲ့သည့်နည်းတူ တိုယိုတာကုမ္ပဏီက လမ်းလျှောက်စက်ရုပ်ကို တီထွင်ထုတ်လုပ်ခဲ့သည်။



ကျိုဒို

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေပြောကြားသည့် နှစ်သစ်ကူးနှုတ်ခွန်းဆက်စကား

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် အတွင်း မှီတင်းနေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမ များအားလုံး နှစ်သစ်ကူးအခါသမယ မှာ ကျန်းမာချမ်းသာပြီး မင်္ဂလာ အပေါင်းနဲ့ ပြည့်စုံပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းရင်း နှုတ်ခွန်း ဆက်သအပ်ပါတယ်။



ယခုဆိုလျှင် ကျွန်တော်တို့အစိုးရ အဖွဲ့ တာဝန်ယူလာသည်မှာ တစ်နှစ်တာ ကာလပြည့်မြောက်ခဲ့ပြီ ဖြစ်ပါတယ်။ တစ်နှစ်တာကာလ အတွင်းမှာ ပြည်သူများရဲ့ လူမှုစီးပွား ဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ မြန်မာ့ လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွင်း တိုင်းရင်းသား ပြည်သူအားလုံးသဟဇာတ ပြည့်ဝ စွာ နေထိုင်နိုင်ရေး၊ တရားဥပဒေ စိုးမိုးရေးနဲ့ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးတို့အတွက် အသက်သွေးကြော သဖွယ် အရေးကြီးတဲ့ ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေး အမြန်ဆုံးရရှိဖို့ တစိုက် မတ်မတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။

ပြောပြောပြောပြတန်းတန်း လျှောက်လှမ်း နိုင်မယ့်နှစ်၊ မြန်မာ့သမိုင်းစာမျက်နှာ မှာ တင်ကျန်ရစ်မယ့် နှစ်တစ်နှစ် ဖြစ်ပါစေ၊ ပြောင်းလဲနေတဲ့ ကမ္ဘာ့ အလယ်မှာ လိုက်ပါပြောင်းလဲ တိုးတက်နိုင်တဲ့ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အဖြစ် ဂုဏ်ယူ ဝင်ကြားစွာ ရပ်တည်နိုင်ပါစေ၊ ပြည်ထောင်စုဖွားတိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမများသည်လည်း ကာယသုခ၊ စိတ္တသုခနှစ်ဖြာသော သုခနဲ့ ပြည့်စုံပြီးမိမိအကျိုး၊ မိမိရဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်အကျိုး၊ နိုင်ငံအကျိုး ကို ကျေပွန်စွာထမ်းရွက်နိုင်တဲ့ နိုင်ငံသူ၊ နိုင်ငံသားများဖြစ်ကြပါစေ လို့ ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါ တယ်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီး တည်ငြိမ်အေးချမ်းပြီး ဒီမိုကရေစီ စနစ် ရှင်သန်ခိုင်မာအောင် ကြိုးစား ကြရာမှာ နိုင်ငံတော်အစိုးရနဲ့ ပြည်သူ များ အတူပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက် ကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရ အနေနဲ့ ပြည်သူများရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝ တိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေဖို့ အစွမ်း ကုန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး တစ်နှစ်တာကာလ အစိုးရရဲ့ ဆောင်ရွက်ချက်များကိုလည်း ပြည်သူ များ မြင်တွေ့ခဲ့ကြပြီးဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာနှစ်သစ်ကူးဖြစ်တဲ့ ၁၃၇၉ ခုနှစ်ဟာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော်အတွက် ငြိမ်းချမ်းရေး ပုံရိပ်များ ပိုမိုပေါ်ထွန်းလာမယ့်နှစ်၊ ငြိမ်းချမ်းရေး လမ်းကြောင်းပေါ်

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီပန်ထီးယူ ပြောကြားသည့် နှစ်သစ်ကူးနှုတ်ခွန်းဆက်စကား

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇  
မြန်မာနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသား တိုင်းရင်း သား ပြည်သူအားလုံး မြန်မာ့ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှု အတာသင်္ကြန်ရေကို ပက်ဖျန်းကာ နှစ်သစ်ကူးကြိုဆို ဆင်နွှဲလျက်ရှိနေကြတဲ့ ဒီအချိန်အခါ သမယမှာ လူမျိုးဘာသာမခွဲခြားဘဲ အချင်းချင်း မေတ္တာ စေတနာ ကရုဏာများထားပြီး တစ်အူထူဆင်း ညီရင်းအစ်ကိုစိတ်ဓာတ်နဲ့ ခေတ်သစ် ကို ပျော်ရွှင်လန်းဆန်းစွာ တက်ညီ လက်ညီ ချီတက်နိုင်ကြပါစေ။



ဘေးရန်အန္တရာယ်များ ကင်းရှင်း ပြီး အောင်မြင်မှုများ ဆွတ်ခူးနိုင်ကြ ပါစေ။ ကိုယ်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာ၍ လိုရာဆန္ဒများ ပြည့်ဝကြပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်း တောင်းလိုက်ပါတယ်။ ပျော်ရွှင်ဖွယ် မင်္ဂလာနှစ်သစ်ဖြစ်ပါ စေ။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၏ ၂၀၁၇ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်သစ်ကူး နှုတ်ခွန်းဆက်စကား

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇  
ချစ်ခင်လေးစားအပ်ပါသော မိဘပြည်သူတိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမများအားလုံး ကာယသုခ၊ စိတ္တသုခ နှစ်ဖြာသောသုခနဲ့ ပြည့်စုံကြပါစေလို့ ဦးစွာမေတ္တာပို့သ အပ်ပါတယ်။



ယနေ့အချိန်အခါဟာ မိမိတို့နိုင်ငံတော်ကို ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံတော် တည် ဆောက်နိုင်ရေးအတွက် ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်း ရေးလမ်းမပေါ်ကို အခြေချခါစ ကာလဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအခြေအနေဟာ နှစ်ပေါင်းများစွာ ခက်ခက်ခဲခဲ ရုန်းကန်လှုပ်ရှားခဲ့ရပြီး ရှားရှားပါးပါးရရှိတဲ့အခွင့်အရေး ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော်တည် ဆောက်နိုင်ရေးအတွက် အနှောင့်အယှက် အဟန့် အတားများကို စုပေါင်းဖယ်ရှားပေးကြစေလိုပါတယ်။ ဒီမိုကရေစီအရေးအတွက် တစ်နည်းနည်းနဲ့ ဆန့်ကျင် နေတဲ့ ဘေးအန္တရာယ်များကိုလည်း ဝိုင်းဝန်းကာကွယ် ပေးကြစေလိုပါတယ်။ ဒီမိုကရေစီ အသွင်ကူးပြောင်းရေး လမ်းကြောင်းမှ သွေဖည်သွားနိုင်တဲ့ တည်ငြိမ်အေးချမ်း ရေးပျက်ပြားစေရန် ဖန်တီးမှုများကိုလည်း စုပေါင်း တားဆီးပေးကြစေလိုပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ အနေနဲ့က တော့ အများအကျိုးရွက်သယ်ပိုးကာ ခနိုးခန့် ဆိုတဲ့ရဲ့ လည်း မရဲ့မစောင်း ကိုယ့်လမ်းကြောင်းကို စိတ်ကောင်း နဲ့ယှဉ် ရှေးရှုရှင်လော့ ဆိုတဲ့ ရွှေဟင်္သာဆရာတော် ဘုရားကြီးရဲ့ ဆုံးမဩဝါဒအတိုင်း ကျင့်ကြံကြိုးကုတ် အားထုတ်ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင်

နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ နိုင်ငံသူနိုင်ငံသားများအားလုံး ငြိမ်းချမ်းသာယာဝပြော ရေးတို့အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်လှတဲ့ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်း ရေးကိုလည်း မိမိတို့ကျရာကဏ္ဍ တစ်ထောင့်တစ်နေရာ ကနေ တတ်စွမ်းသမျှ ဝိုင်းဝန်းပံ့ပိုးကူညီ ဆောင်ရွက်ပေး ကြဖို့ အထူးလိုအပ်လှပါတယ်။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီး တည်ငြိမ်အေးချမ်းပြီး ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ပါစေ။ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများအားလုံး ဘေးမသမ်းဘဲ အေးချမ်းကြပါစေ၊ ရွှင်လန်းချမ်းမြေ့ကြ ပါစေလို့ ထပ်လောင်းဆုတောင်း မေတ္တာပို့သအပ်ပါတယ်။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်ခင်ဗျာ။

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း၏ မြန်မာနှစ်သစ်ကူး နှုတ်ခွန်းဆက်စကား

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇  
ချစ်ခင်လေးစားအပ်တဲ့ တိုင်းရင်းသား မိဘပြည်သူ ညီအစ်ကိုမောင်နှမများခင်ဗျာ မြန်မာနှစ်သစ်ကူး အခါ သမယမှာ မြန်မာနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများအားလုံး ကိုယ်စိတ်နှလုံး ရွှင်လန်းချမ်းမြေ့ပါစေ။ မြန်မာနှစ်သစ်ကို မင်္ဂလာရှိစွာဖြင့် ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့စွာ ဖြတ်သန်းနိုင်ကြပါစေ လို့ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စား ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သ အပ်ပါတယ်။



နှစ်ဟောင်းမှသည် နှစ်သစ်သို့ ကူးပြောင်းရာတွင် မိမိတို့နှစ်ဟောင်းမှာ လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် ကိစ္စရပ်များ အပေါ် ပြန်လည်သုံးသပ် နှလုံးသွင်းရင်း နှစ်ဟောင်း၏ အဟောင်းအညစ်များကို စွန့်ပယ်ကာ နှစ်သစ်တွင် လုပ်ဆောင်ဖွယ်ရာ ကိစ္စရပ်များကို စိတ်ရင်းစေတနာမှန်၊ ဆန္ဒမှန်ဖြင့် သဒ္ဓါတရားလက်ကိုင်ထားကာ ကိုယ်ကျင့် တရားကောင်းမွန်စွာဖြင့် လုပ်ဆောင်သွားကြဖို့ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။

အသံ လွှတ်တော်အသံ၊ ပြည်သူ့ဆန္ဒ လွှတ်တော်ဆန္ဒ၊ ပြည်သူ့တို့မျှော်လင့်ချက် လွှတ်တော်က ဖော်ဆောင်ရွက် ဆိုသည့် လွှတ်တော်ဆောင်ပုဒ်အတိုင်း ပြည်သူ့အတွက် အကောင်းမွန်ဆုံး ပိုမိုပြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးကို အစွမ်း ကုန် ကြိုးစားဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကတိပြု ပြောကြားလိုပါတယ်။

ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားအားလုံး၏ တူညီသော ဆန္ဒဖြစ်သည့် ငြိမ်းချမ်းသာယာဝပြောသော ဒီမိုကရေစီ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုကြီး ဖြစ်ပေါ်လာရေးအတွက် မေတ္တာနှင့်ယှဉ်သည့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက် ရာမှာ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများ စိတ်သစ်၊ လူသစ်၊ ခွန်အားသစ်များဖြင့် အတူတကွ ပူးပေါင်းပါဝင် လက်တွဲ တည်ဆောက်သွားကြဖို့ နှစ်သစ်အခါသမယမှာ အထူး တိုက်တွန်းပြောကြားလိုပါတယ်။

တိုင်းရင်းသား မိဘပြည်သူ ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ ယခုနှစ်သစ်မှစ၍ မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံကြပါစေ၊ သာယာချမ်းမြေ့သောဘဝကို ပိုင်ဆိုင်နိုင်ကြပါစေ၊ နှစ်သစ်မှာ ဆောင်ရွက်ဖွယ်ရာကိစ္စရပ်များတွင် ကြီးသူကို ရိုသေ၊ ရွယ်တူကိုလေးစား၊ ငယ်သူကို သနားတတ်တဲ့ ဂါရဝစိတ်ထားဖြင့် အစဉ်နှလုံးသွင်း ဆောင်ရွက်တတ်သူ များ ဖြစ်ကြပါစေကြောင်း ဆန္ဒပြုအပ်ပါတယ်။

ပြည်သူ့ကိုယ်စားလှယ်များဖြစ်တဲ့ ကျွန်တော်တို့ဟာ လည်း ပြည်သူ့လူထုအကျိုးကို ဖော်ဆောင်ရာမှာ "ပြည်သူ



နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့က ဇီဝိတဒါနဘေးမဲ့သက်လွတ်ပွဲကို ရွှေတိဂုံစေတီတော်မြောက်ဘက်မုခ်ရုံ ရှင်ဥပုဋ္ဌမင်္ဂလာကန်တော်၌ ကျင်းပစဉ်။ ဓာတ်ပုံ - ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)



ပြည်တွင်းရေးရာ

မြန်မာ့နှစ်သစ်မှ

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဇနီး၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်တို့နှင့်အတူ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွန့်နှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်းနှင့်ဇနီး၊ ဒုတိယ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းနှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ နှင့် ၎င်းတို့၏ဇနီးများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ပျဉ်းမနားမြို့ မဟာဝိသုတာရာမဈေးကုန်းကျောင်းတိုက် ဆရာတော်ထံမှ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက ကိုးပါးသီလခံယူ ဆောက်တည်ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များက ပရိတ်တရားတော်များနှင့် အနန္တရာယံက ကမ္မဝါစာများကို ရွတ်ပွားသရဇ္ဈာယ်တော်မူကြရာ နိုင်ငံတော် သမ္မတနှင့်ဇနီး၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက နာယူကြသည်။

ယင်းနောက် ပျဉ်းမနားမြို့ မဟာဝိသုတာရာမဈေးကုန်းကျောင်းတိုက် ဆရာတော်နှင့် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဇနီး၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် လှူဒါန်းမှုအစုစုတို့အတွက် ပျဉ်းမနားမြို့ မဟာဝိသုတာရာမ ဈေးကုန်းကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု ဘဒ္ဒန္တကဝိသာရ ထံမှ ဧည့်ပရိသတ်များက အနုမောဒနာတရားနာယူ၍ ရေစက်သွန်းချ အမျှ ပေးဝေကြသည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော် နာယူပွဲသို့ ကြွရောက်တော်မူကြသည့် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယူပွဲသို့ ကြွရောက်တော်မူကြသည့် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နေပြည်တော်ရှိ ပြည်သူ့လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ၌ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်နာယူခြင်း မင်္ဂလာအခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

၁၃၇၉ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်နာ အခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်(င)ဆောင်ရှိ အစည်းအဝေးခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ နေပြည်တော် ဥက္ကဋ္ဌရသီရိမြို့နယ် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိရပ်ကွက်ရှိ သာမဏေကျော်ကျောင်းတိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တတေဇောဘာသ အမျိုးပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစု များ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် နေပြည်တော် ဥက္ကဋ္ဌရသီရိမြို့နယ် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိရပ်ကွက်ရှိ သာမဏေကျော်ကျောင်းတိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တတေဇောဘာသထံမှ ဧည့်ပရိသတ်များက ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြသည်။

ထို့နောက် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များက အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်များကို ရွတ်ဖတ် သရဇ္ဈာယ်တော်မူကြသည်။

ယင်းနောက် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များထံ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက လှူဖွယ်ဝတ္ထုများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး လှူဒါန်းမှုအစုစု အတွက် ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေခဲ့ကြကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွားဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲ တက်ရောက်

မြဝတီ ဧပြီ ၁၇

ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီမြို့၌ ရောက်ရှိ နေသည့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်း နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ နှစ်သစ်ကူး အချိန်အခါတွင် မြဝတီခရိုင်၏ ဇီဝိတ ဒါန ငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးဘိုးဘွား ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားများသို့ တက်ရောက်သည်။

မြဝတီခရိုင်၏ ဇီဝိတဒါန ငါးလွတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီတွင် မြန်မာ-ထိုင်း

ချစ်ကြည်ရေးတံတားအနီး သောင်ရင်း မြစ်၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌနှင့်ဇနီး၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် များ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ဝတ်ရွတ်အသင်း၊ ဘာသာရေးအသင်း အဖွဲ့များနှင့် လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ များက ငါးသားပေါက်များကို သောင်ရင်းမြစ်အတွင်းသို့ ဇီဝိတဒါန ငါးလွတ်ပေးကြသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသား လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့သည် မြဝတီမြို့ ရွှေမြင်းဝန်စေတီတော်

ဂေါပကရုံး၌ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် မှု ခံယူနေကြသည့် သက်ကြီးဘိုးဘွား များအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် ပေးနေမှုများကို ကြည့်ရှုအားပေး သည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသား လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများ သည် ရွှေမြင်းဝန်စေတီတော် သာသနဟိတကာရီဓမ္မဗိမာန်တော်၌ ကျင်းပသည့် သက်ကြီးဘိုးဘွား ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနား သို့တက်ရောက်ပြီး သက်ကြီးဘိုးဘွား



များအား ထောက်ပံ့ငွေများနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ကြသည်။ အဆိုပါ သက်ကြီးဘိုးဘွား

ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ သက်ကြီးဘိုးဘွား ၂၇၄ ဦးကို ဂုဏ်ပြု မြဝတီမြို့ပေါ်ရှိ ရပ်ကွက်ကြီး ငါးခုမှ ပူဇော်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

လောကချမ်းသာ အဘယလာဘမှန် ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးရောင်တော်ပွင့် မင်္ဂလာအခမ်းအနားကျင်းပ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇

အင်းစိန်မြို့နယ် ကြို့ကုန်းအရှေ့ရပ်ကွက် မင်းဓမ္မကုန်းတော်ပေါ်တွင် တည်ထား ကိုးကွယ်လျက်ရှိသော လောကချမ်းသာအဘယလာဘမှန်ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး (ကျောက်တော်ကြီးဘုရား)၏ (၁၆)ကြိမ်မြောက် မျက်နှာသစ်တော်ရေ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းခြင်းနှင့် ရောင်တော်ဖွင့်မင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ၁၃၇၉ ခုနှစ် မြန်မာ နှစ်ဆန်းတစ်ရက် (ဧပြီ ၁၇ ရက်) နံနက် ၆ နာရီတွင် ကျောက်တော်ကြီးဘုရား၏ ဂန္ဓကုဋ်တိုက်၌ ကျင်းပရာ ရှေးဦးစွာ ဧည့်သည်တော်များနှင့်ဂေါပကများနေ ရာယူကြပြီး နမောတဿသုံးကြိမ်ရွတ်ဆို ဘုရားကန်တော့၍ ရုပ်ပွားတော် မြတ်ကြီးအား ဆွမ်း၊ ရေချမ်း၊ ပန်း၊ သစ်သီးဆွမ်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး ဩကာသကန်တော့ချီးဖြင့် ဘုရားကန်တော့၍ အင်္ဂါရုပ်ရပ်နှင့် ပြည့်စုံသော

ရုပ်ပါးသီလတော်မြတ်ကို ခံယူဆောက်တည်ပြီး ဧည့်သည်တော်များနှင့် ဂေါပကအဖွဲ့များက ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား မျက်နှာသစ်တော်ရေ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းရန်နှင့် ရောင်တော်ဖွင့်ရန်အတွက် လက်ယာရစ်သုံးပတ် ပတ်ပူဇော်ပြီး ငြိမ်းအထက်သို့ တက်ရောက်နေရာယူကာ သံပြမ်းအထက်တော်၌ လောကချမ်းသာအဘယလာဘမှန်ရုပ်ပွားတော်ကြီးအား မျက်နှာတော်သစ်ခြင်း၊ ဒန်ပူစားခြင်း၊ ယပ်သွင်းပူဇော်ခြင်းများကို မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဦးရှိန် အောင်ဗိုလ်က သဗ္ဗဇေယျမင်္ဂလာအောင်ဂါထာတော်ဖြင့် ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပြီး မျက်နှာသစ်ရောင်တော်ဖွင့်အစီအစဉ်များကို ဧည့်သည်တော်များ၊ ဂေါပက အဖွဲ့များက အမွှေးနံ့သာဖျန်းခြင်း၊ မျက်နှာတော်သစ်ခြင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၆၈၄)





ပြည်တွင်းရေးရာ

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ နှစ်သစ်ကူး ဆုမွန်စကား

နှစ်ဟောင်းကနေ နှစ်သစ်ကို ကူးတဲ့အချိန်မှာ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာချမ်းသာကြပါစေ၊ လိုအပ်ဆန္ဒများလည်း ပြည့်စုံကြပါစေ၊ ကြောင့်ကြခပ်သိမ်း ကင်းငြိမ်းပြီး လိုအပ်ချက်အားလုံးကို စိတ်ချမ်းသာ၊ ကိုယ်ချမ်းသာနဲ့ ကျော်လွှားနိုင်ကြပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပါတယ်။



ဒီ ရတဲ့ ခွန်အားလေးက နောင်နှစ်သစ်ကျရင် အဲဒီခွန်အားနဲ့ အဲဒီနှစ်သစ်ကို ကျော်လွှားနိုင်ဖို့အတွက် ကြိုးစားကြရတာပေါ့။ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး နှစ်သစ်မှာ အဲဒီခွန်အားနဲ့ ကျော်လွှားနိုင်ဖို့အတွက် အခွင့်အရေးရဖို့လိုတယ်။ အခွင့်အရေး ရအောင်လည်း ဆောင်ရွက်ပေးဖို့တာဝန်ရှိပါတယ်။ ဒီလို ရတဲ့အခွင့်အရေးအပေါ် မူတည်ပြီး နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံးက နောင်လာမယ့် ၂၀၁၇ ခုနှစ်မှာလည်း ကျော်လွှားနိုင်ပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ သံအမတ်ကြီးများ၏ နှစ်သစ်ကူးနှုတ်ခွန်းဆက်စကားသံများ



ဂျပန်သံအမတ်ကြီး Tateshi HIGUCHI



တရုတ်သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဟန်လျန်



ဗီယက်နမ်သံအမတ်ကြီး H.E. Dr. Luan Thuy Duong



အမေရိကန်သံအမတ်ကြီး စကော့မာစီရယ်



ဥရောပသမဂ္ဂသံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ရိုလန် ကိုဘီယာ



ဗြိတိန်သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ အင်ဒရူး ပက်ထရစ်

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး Tateshi HIGUCHI မြန်မာနှစ်သစ်ကူး အခါသမယမှာ မင်္ဂလာအပေါင်းနဲ့ ပြည့်စုံပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါတယ်။ မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကို မိသားစု၊ သူငယ်ချင်းများနဲ့အတူ ပျော်ရွှင်စွာ ဆင်နွှဲကြလိမ့်မယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။

ယခု မြန်မာနိုင်ငံဟာ လူမှုရေးနယ်ပယ်မှာသာမက စီးပွားရေးနယ်ပယ်မှာပါ ကြီးမားတဲ့ တိုးတက်ဖြစ်ထွန်းမှုတွေကို ဖော်ဆောင်လျက်ရှိပါတယ်။ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ဟာလည်း ယမန်နှစ် နိုဝင်ဘာလမှာ ဂျပန်နိုင်ငံကို တရားဝင် အလည်အပတ်ခရီးလာရောက်ခဲ့ပါတယ်။

ဂျပန်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ရှင်ဒိုအာဘေးနဲ့ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးပြုလုပ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီနှစ်နိုင်ငံထိပ်သီးအစည်းအဝေးမှာ ပြောကြားခဲ့တဲ့အတိုင်း ဂျပန်နိုင်ငံဟာ အစိုးရ ပုဂ္ဂလိက ပူးပေါင်းပြီး မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ အနာဂတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ဘက်ပေါင်းစုံမှ အပြည့်အဝ ကူညီထောက်ပံ့သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ထပ်လောင်းပြောကြားလိုပါတယ်။

ယခုတစ်နှစ်လုံးဟာ မြန်မာနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများအတွက် ကောင်းမွန်တဲ့ နှစ်တစ်နှစ်ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သရင်း နှုတ်ခွန်းဆက်စကားအဖြစ် ပြောကြားလိုက်ပါတယ်ခင်ဗျား။

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဟန်လျန် မင်္ဂလာပါ။ ကျွန်တော် ဒီနေရာကနေ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသံရုံးကို ကိုယ်စားပြုပြီး မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းသားလူမျိုးပေါင်းစုံနဲ့ ပြည်သူများအားလုံး နယ်ပယ်အသီးသီးမှ မိတ်ဆွေများအားလုံးကို နှစ်သစ်ကူး နှုတ်ခွန်းဆက်သလိုက်ပါတယ်။

မိတ်ဆွေများအားလုံး နှစ်သစ်မှာ ပျော်ရွှင်ပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဗီယက်နမ်သံအမတ်ကြီး H.E. Dr. Luan Thuy Duong မြန်မာနိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများ နှစ်သစ်မှာ ကျန်းမာချမ်းသာပြီး စီးပွားရေးတိုးတက်အောင်မြင်ပါစေ၊ ကံကောင်းကြပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အမေရိကန်သံအမတ်ကြီး စကော့မာစီရယ် မင်္ဂလာပါ။ ပျော်ရွှင်ကျန်းမာသော မြန်မာနှစ်သစ် ဖြစ်ပါစေခင်ဗျား။ ဒီနှစ်ဟာ အမေရိကန်ပြည်သူတွေနဲ့ မြန်မာပြည်သူတွေကြားက ဆက်ဆံရေးနဲ့ ခင်မင်မှုရဲ့ နှစ်(၇၀)ပြည့်နှစ်ပတ်လည်လည်း ဖြစ်ပါတယ်။

အမေရိကန်ပြည်သူတွေရဲ့ကိုယ်စား ကျွန်တော်အနေနဲ့ နောက်ထပ်လာမယ့် နှစ်ပေါင်းများစွာမှာလည်း မိတ်ဆွေကောင်းနဲ့ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်ကောင်းအဖြစ် လက်တွဲသွားဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ရှိပါတယ်။ မိတ်ဆွေများအားလုံးကို နှစ်သစ်ဆုမွန်ကောင်းတွေ မျှဝေလိုက်ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဥရောပသမဂ္ဂသံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ရိုလန် ကိုဘီယာ EU နိုင်ငံတွေရဲ့ကိုယ်စား ကျန်းမာကြွယ်ဝတဲ့ မင်္ဂလာနှစ်သစ် ၂၀၁၇ ခုနှစ်ဖြစ်ပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါတယ်။

လုပ်ငန်းဆောင်တာတွေ အများကြီး လုပ်ရတဲ့ ထူးခြားတဲ့ နှစ်တစ်နှစ်လို့လည်း ပြောချင်ပါတယ်။ အစီအစဉ်တကျ ကျင်းပခဲ့တဲ့ ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲဟာ တကယ်ပဲ ပညာရှင်ဆန်ဆန် ပြီးမြောက်သွားခဲ့ပါပြီ။

ဒါကြောင့် ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်တွေက ဆောင်ရွက်ပြီးစီးခဲ့တဲ့ လုပ်ငန်းတွေအားလုံးအတွက် ဂုဏ်ပြုချီးကျူးလိုပါတယ်။ EU အနေနဲ့ ငါတို့ရဲ့ ကြိုးစားအားထုတ်မှုကိုကူညီပေးဖို့ အပြုသဘောနဲ့ အထောက်အကူဖြစ်စေတဲ့ မိတ်ဖက်အဖြစ်နဲ့ ဆက်လက်တည်ရှိနေပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံက ဘောလုံးအားကစားကို အလွန်ပဲ ကြိုက်နှစ်သက်ကြပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဘောလုံးနဲ့ တင်စားပြောချင်ပါတယ်။ ဘောလုံးဟာ

သိပ်ကို စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းတဲ့ ကစားနည်းပါ။ ဘာကြောင့်လဲဆိုရင် ကစားသမားအားလုံးဟာ မတူညီတဲ့ စိတ်ဝင်စားဖွယ် ကစားနည်းတွေနဲ့ အသင်းကို ကာကွယ်ပေးရပါတယ်။ ကစားသူအားလုံးက မတူကွဲပြားမှုတွေနဲ့ ကစားကြပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ပထမဆုံးအမှတ်ရတဲ့အသင်းဟာ ပြိုင်ပွဲမှာ အနိုင်ရတဲ့အသင်းတော့ အမြဲတမ်းမဟုတ်ပါဘူး။ အရေးအကြီးဆုံးကတော့ ပြိုင်ပွဲအပြီးမှာ လက်ဆွဲနှုတ်ဆက်နိုင်ဖို့ပါပဲ။ ကစားပွဲရလဒ်ကို လက်ခံကြရမှာပါ။ အမှားလုပ်ခဲ့မိသူတွေကို အနီကတ်ပေးထုတ်ပစ်ရမှာဖြစ်ပြီးတော့ လူတိုင်းဟာ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေကို လိုက်နာရမှာဖြစ်ပါတယ်။

နောက်ဆုံးအနေနဲ့ သိပ်အရေးကြီးတဲ့အချက်ကတော့ သိပ်ကောင်းတဲ့အသင်းတစ်သင်းဆိုတာ နိုင်ငံတွင်းရှိ မတူညီတဲ့နေရာတွေက လာကြတဲ့ ကစားသမားတွေနဲ့ စုပေါင်းဖွဲ့စည်းထားခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒါဟာ နိုင်ငံတကာဘောလုံးကစားနည်းပါ။

မြန်မာနိုင်ငံမှာ လှပတဲ့ ကစားနည်းတစ်ခုဖြစ်တဲ့ ခြင်းလုံးလည်းရှိပါတယ်။ ဒီကစားနည်းရဲ့ လှပမှုကတော့ အဖွဲ့ဝင်ကစားသမားအားလုံးဟာ ဘုံရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုအောင်မြင်ဖို့အတွက် အတူတူ စုပေါင်းအားထုတ်ကြပြီးပမ်းရခြင်းပဲဖြစ်ပါတယ်။

ဒီကစားနည်းက အနိုင်ရရှိဖို့ မဟုတ်ပါဘူး။ ဒီမိုကရေစီအပြောင်းအလဲကို အတူတူပါဝင်ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ကောင်းမွန်တဲ့အရာတွေ ပေးဆောင်နိုင်ဖို့ပဲဖြစ်ပါတယ်။ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဗြိတိန်သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ အင်ဒရူး ပက်ထရစ်

မြန်မာပြည်သူပြည်သားအားလုံး နှစ်သစ်ကူးမှာ ငြိမ်းချမ်းခြင်း၊ ပျော်ရွှင်ခြင်းတွေနဲ့ ပြည့်စုံပြီး လိုအပ်ဆန္ဒများ ပြည့်ဝကြပါစေလို့ နှစ်သစ်ဆုတောင်းပို့သလိုက်ပါတယ်။



တောင်သာ-ကျောက်ပန်းတောင်းလမ်းပေါ်ရှိ လိမ်ပင်တံတားလမ်းလွှဲ မိုးရွာသွန်းမှုများ၍ ရေတိုက်စားပျက်စီး

တောင်သာ ဧပြီ ၁၇ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံခရိုင် တောင်သာမြို့နယ်အတွင်း ရန်ကုန်-ပြည်-မန္တလေးလမ်းမိုင်တိုင်အမှတ်(၄၂၃/၃-၄) ကြား တံတားအမှတ်(၁/၄၂၄)(လိမ်ပင်တံတားတည်ဆောက်ဆဲ)တွင် လမ်းလွှဲအား ဧပြီ ၁၇ ရက် နံနက် ၆ နာရီခွဲတစ်ခွဲခန့် ယာဉ်သွားလာမှု ခြေတင်တောက်ခဲ့သည်။

အဆိုပါရေတိုက်စားမှုကို တံတားအထူးအဖွဲ့(၅)မှ ပြုပြင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ညနေ ၃ နာရီတွင် ယာဉ်များ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

တောင်သာမြို့နယ် တောင်သာ-ကျောက်ပန်းတောင်းလမ်းပေါ်ရှိ အေးရွာကျေးရွာအနီး အသစ်တည်ဆောက်လျက်ရှိသော လိမ်ပင်တံတားလမ်းလွှဲမှာ မိုးရွာသွန်းမှုများ၍ ရေတိုက်စားပျက်စီးခဲ့မှုကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝေလင်းထွန်းဦးဆောင်မှုဖြင့် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ လမ်းဦးစီးဌာနနှင့်တံတားအဖွဲ့တာဝန်ရှိသူများ၊ ဝဲလောင်ရဲစခန်းနှင့် ဝဲလောင်မီးသတ်စခန်းတို့မှ တာဝန်ရှိသူများ စုပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် ကား၊ ဆိုင်ကယ်များ ဖြတ်သန်းနိုင်ပြီ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်မျိုးနိုင်(တောင်သာ)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ရန်ကုန်မြို့ နေ ပြည်သူများ အန္တရာယ်ကင်းစေရန် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ ဆရာတော်များက ရေကူးရေလှောင်ကန်အတွင်း ပရိတ်ရေများ သွန်းလောင်း

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇  
ရန်ကုန်မြို့နေ ပြည်သူများ နှစ်သစ် ကူးကာလအတွင်း ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းစေရန် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီက ဘေးအန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရား တော်နာယုခြင်းနှင့် ပရိတ်ရေသွန်း လောင်းခြင်း မင်္ဂလာအခမ်းအနားကို မြန်မာ့နှစ်ဆန်းတစ်ရက်(ဧပြီ ၁၇ရက်) နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ရန်ကုန်မြို့တော် ခန်းမနှင့် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ ရေကူး ရေတွန်းစက်ရုံတို့၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံ တော် သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဆင်မင်း ကျောင်းဆရာတော် အဘိဓမ္မဟာ ရဋ္ဌဂုရု ဘဒ္ဒန္တဩဘာသဘိဝံသ အမျိုး ပြုသော ပင့်လျှောက်ထားသည့် ဆရာတော်၊ သံယာတော်များ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေး ဝန်ကြီး ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန် ဦးမောင် မောင်စိုးနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်မြမြအောင်၊ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီဝင်များ၊ ဌာနမှူးများ၊ ၎င်းတို့၏ဇနီးများ၊ ဝန်ထမ်းမိသားစု များ တက်ရောက်ကြည့်ကြည့်ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သံယမဟာ နာယကအဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဆင်မင်း ကျောင်းဆရာတော်ထံမှ ရန်ကုန်



မြို့တော်ဝန်နှင့်ဇနီး၊ အမျိုးပြုသော ပရိသတ်များက ကိုးပါးသီလခံယူ ဆောက်တည်ကြသည်။ ဆက်လက်၍ ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန်က ပရိတ်ရေနှင့် ပရိတ်ပန်းများကို ဆရာတော်ကြီးများ ထံ ဆက်ကပ်သည်။ ထို့နောက် ဆရာတော်သံယာတော် များက အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တော် များနှင့် အန္တရာယ်က ကမ္မဝါစာများကို ရွတ်ဖတ်သရဇ္ဈာယ် ခိုးမြှင့်တော်မူကြပြီး

တာဝန်ရှိသူများက နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သံယမဟာ နာယကအဖွဲ့ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဆင်မင်း ကျောင်းဆရာတော်အမျိုးပြုသော ဆရာတော်၊ သံယာတော်များသည် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ ရေကူး ရေတွန်း စက်ရုံသို့ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး ရန်ကုန်မြို့နေပြည်သူများအား နေ့စဉ် မြန်ဝေပေးလျက်ရှိသည့် ရေလှောင်

ကန်အတွင်းသို့ ပရိတ်ရေများ သွန်း လောင်းပေးကြကာ ရန်ကုန်မြို့တော် ဝန်နှင့်ဇနီး၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ ဝန်ထမ်း မိသားစုများကလည်း ရန်ကုန်မြို့နေ ပြည်သူများ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်း စေရန် ပရိတ်ရေများကို မေတ္တာပို့ သွန်းလောင်းပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။  
သတင်း - ကျော်စိုး ဓာတ်ပုံ-စောသိန်းဝင်း

ရွှေပြည်သာ၌ ဘုရားမဲ့၊ ရဟန်းခံရင်ပြုနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၁၇  
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် ရွှေပြည် သာမြို့နယ် (၅/၈) ရပ်ကွက် သစ်ခွ ပန်းခြံမိသားစု၏ သင်္ကြန်ကာလ ဘုရားမဲ့၊ ရဟန်းခံရင်ပြုအလှူတော် နှင့်အတူ (၂၈)ကြိမ်မြောက် သက်ကြီး ပူဇော်ပွဲကို ပန်းခြံအတွင်းရှိ လောက အမြင်စာကြည့်တိုက် ဓမ္မာရုံ၌ ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲက ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ပင့်သံယာနှင့် ဒုလ္လဘရဟန်း၊ သာမဏေများသို့ လှူဖွယ်ဝတ္ထုများ ဆက်ကပ်၍ ပန်းခြံ အတွင်းရှိ အသက်(၇၀)နှင့်အထက်

ဘိုးဘွားများကို ရှိခိုးကန်တော့ခဲ့ကြ သည်။ ဓမ္မာရုံအကျိုးတော်ဆောင် အဖွဲ့နှင့်အတူ သီးခြားအလှူရှင် ရှစ်ဦး တို့၏ လှူဒါန်းငွေများကို ဘိုးဘွား ၂၆ ဦးသို့ ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ပြီး ဆွမ်းကပ် ခြင်း၊ ဧည့်သည်တော်များအား နေ့ လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံခြင်းတို့ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဘုရားငါးဆူ မဲပေါက်သူများသို့လည်း အိမ်အရောက် ပို့ဆောင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
ကိုစိုး(ရွှေပြည်သာ)

နှစ်ဆန်း(၁)ရက် ဇီဝိတဒါနငါးလွတ်ပွဲနှင့် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲကျင်းပ

ထားဝယ် ဧပြီ ၁၇  
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ ကြီးမှူးကျင်းပသည့် ၁၃၇၉ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်း ၁ ရက် ဇီဝိတဒါန ငါးလွတ်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၇ နာရီက ထားဝယ်မြို့ ဒေါင်းငူ/တံငါရပ်ကွက် ဆိပ်ကမ်းသာဘောတံတား ၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးကြည်စိုး၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီး များ၊ တိုင်းဒေသကြီးအမျိုးသမီးရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ လူမှုရေး အသင်းအဖွဲ့ဝင်များက ကတတစ်ငါးသားပေါက် ၂၀၀၀၀ အား ဆိပ်ကမ်းသာဘောတံတားပေါ်မှ ထားဝယ်မြစ်အတွင်းသို့ ကုသိုလ်ပြုဇီဝိတဒါန

ငါးလွတ်ပေးသည်။ ထို့နောက် သက်ကြီးပူဇော်ပွဲကို နံနက် ၉ နာရီတွင် သာသနာ့ဝိမာန်တော်ကြီး၌ ဆက်လက် ကျင်းပရာ အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ကိုယ်စား စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဦးမြင့်စန်းက အဘိုးအဘွား များအား ပူဇော်ကန်တော့ခြင်းအကြောင်း အမှာ စကားပြောကြားပြီး တက်ရောက်လာသူများက အဘိုးအဘွားများအား ပူဇော်ကန်တော့ခဲ့ ကြသည်။ ဆက်လက်၍ အဘိုးအဘွားများကိုယ်စား အဘွား ဒေါ်သန်းရီက ဝမ်းမြောက်စကားပြောကြားပြီး ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သ၍ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်

ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးကြည်စိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အဘိုးအဘွားများအား ကန်တော့လက်ဆောင် ပစ္စည်းများပေးအပ်ကာ တက်ရောက်လာသော အဘိုးအဘွား ၅၇ ဦးအား အမှတ်-၁၂ ခုတင်(၁၀၀) တပ်မတော်ဆေးရုံမှ ဗိုလ်မှူးနေဝင်းနိုင်နှင့်အဖွဲ့ ဝင်များ၊ ထားဝယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ခွဲစိတ်အထူးကု ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ က ကျန်းမာရေးဆေးစစ်ကုသပေးသည်။ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲသို့ မတက်ရောက်နိုင်သော အဘိုးအဘွား ၁၅၆ ဦးအား တာဝန်ရှိသူများက ကန်တော့လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ အိမ်တိုင် ရာရောက်ပေးအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

မန္တလေး၌ ထရန်စဖော်မာ အသစ်များတိုးချဲ့တပ်ဆင်

မန္တလေး ဧပြီ ၁၇  
လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မန္တလေးလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပို ရေးရှင်း မန္တလေးခရိုင် ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် 230/33/11kv မြောက်ပြင် ပင်မ ဓာတ်အားခွဲရုံရှိ 100x2 Mva ထရန်စဖော်မာများ ဝန်အားပြည့်လာခြင်းကြောင့် ဓာတ်အားပြည့်ဝစွာသုံးစွဲနိုင်ရန်အတွက် 100Mva ထရန်စဖော်မာ အသစ် တစ်လုံးတည်ဆောက်၍ ဖီဒါခွဲက ဓာတ်အားပေးခြင်းအား ဧပြီ ၁၂ ရက် က ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ထို့အပြင် ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ် ချမ်း/တောင် ရပ်ကွက်နှင့် (ဖ-၇) ရပ်ကွက်တွင်လည်း ပြည်သူများဓာတ်အားပြည့်ဝစွာ သုံးစွဲနိုင်ရန်အတွက် 315kVa ထရန်စဖော်မာအသစ်နှစ်လုံးတည်ဆောက် ပေးခဲ့ကြောင်း ခရိုင်/မြို့နယ် လျှပ်စစ်မန်နေဂျာထံမှ သိရှိရသည်။  
တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)



**ပြည်သူ့နဲ့အတူ**

- ❖ အစိုးရဆိုတာ ကြောက်စရာမဟုတ်။
- ❖ ပြည်သူ့အသံအမှန်စကား နိုးကြားဖော်ထုတ်။
- ❖ အစိုးရဆိုတာ အာဏာရှင်မဟုတ်
- ❖ ပြည်သူနဲ့တစ်သားတည်း ရိုးသားကြိုးကုတ်။
- ❖ ပြည်သူကသဘောတူ ကြည်ဖြူလေမှ။
- ❖ ပြည်သူနဲ့အတူ ညီညာကူမူ
- ❖ တိုင်းကားပြည်သာစေကြောင်း ကောင်းစားမည်ပ။ ။

ခင်မောင်ဌေး(ပညာရေး)



**မန္တလေးမြို့ နှလုံးလှုပ်လှယ် Online ပရဟိတအဖွဲ့ ဆော့မြို့နယ် ပြည်သူများအား ဆေးဝါးကုသပေး**

ဆော့ ဧပြီ ၁၇  
မန္တလေးမြို့ (၁၆)လမ်း နှလုံးလှုပ်လှယ် Online ပရဟိတမိသားစု ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အမျိုးမျိုးအတွက် ကူညီစောင့်ရှောက်ပံ့ပိုးမှု အဖွဲ့မှ ဆရာဝန်၊ ဆရာမများ ပါဝင်သည့်အဖွဲ့သည် သင်္ကြန်ကာလတွင် ဝန်ဂေါ်ခရိုင် ဆော့မြို့နယ်သို့ရောက်ရှိ၍ ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေး စစ်ဆေးပေးပြီး ဆေးဝါးများ အခမဲ့ဝန်ဆောင်ကုသပေးကြရာ ဆော့မြို့နယ်၏ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်သည့် ယောလူငယ်အဖွဲ့ကလည်း အဆိုပါအဖွဲ့ အတွက် လိုအပ်သည်များ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြသည်။ ထိုသို့ ကုသရာတွင် ဧပြီ ၁၃ ရက်က လက်ပန်းကျေးရွာကို ဗဟိုပြု၍ ပြည်သူ ၈၀၀ ကျော်တို့အားလည်းကောင်း၊ ဧပြီ ၁၅ ရက်က အကြည်ကတင်း ကျေးရွာကိုဗဟိုပြု၍ ပြည်သူ ၇၀၀ ကျော်တို့အားလည်းကောင်း ကျန်းမာရေး စစ်ဆေးပေး၍ ဆေးဝါးများအခမဲ့ဝန်ဆောင်မှုပေးခဲ့ကာ ဆေးရုံတက်ရောက် ကုသရန်လိုအပ်သည့် လူနာများအား ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသနိုင်ရေး ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ “လာရောက်ဆေးစစ်ခံယူသူတွေထဲမှာ ဒေသခံပြည်သူတွေသာမက ချင်းပြည်နယ်ဘက်မှ ပြည်သူတွေလည်းပါတယ်။ အငန်စားသုံးမှုများလို့ ဖြစ်ပွားတဲ့ရောဂါတွေနဲ့ သွားနဲ့ခွဲတိုင်းရောဂါတွေများတယ်လို့ သိရပါတယ်။ ဆရာဝန်တွေနဲ့ ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့တွေ ဆော့မြို့နယ်ပြီးရင် ချင်းပြည်နယ် ကန်ပက်လက်မြို့နယ်ဘက်က မခွာတိရွာအပါအဝင် ကျေးရွာ လေးရွာကို ဗဟိုပြုပြီးတော့ ကျေးရွာ ၅၀ မှာရှိတဲ့ ပြည်သူတွေအတွက် ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ကြမှာဖြစ်ပါတယ်”ဟု ယော လူငယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ကိုခင်ဇော်လွင်က ပြောသည်။ (၄၆၅)



အားကစား

မော်ရင်ဟိုရဲ့ မန်ယူအသင်းလိုဂိုကို လက်ညှိုးထိုးအောင်ပွဲခံမှုကြောင့် တွစ်တာစာမျက်နှာပေါ်တွင် တုံ့ပြန်မှုအမြောက်အမြား ရရှိခဲ့

မန်ယူက ချယ်လ်ဆီးအသင်းကိုအနိုင်ရတဲ့ပွဲစဉ်မှာ မန်ယူနည်းပြ မော်ရင်ဟိုက မန်ယူအသင်းလိုဂိုကို လက်ညှိုးညွှန်အောင်ပွဲခံခဲ့တဲ့အတွက် တွစ်တာစာမျက်နှာပေါ်မှတစ်ဆင့် တုံ့ပြန်မှုအမြောက်အမြားကို လက်ခံရရှိခဲ့သည်။ မော်ရင်ဟိုက သူ့အသင်းဟောင်း ချယ်လ်ဆီးအသင်းကို ရင်ဆိုင်ချိန်မှာ နည်းဗျူးဟာ၊ လူထုတုံ့အားလုံးပြောင်းလဲခဲ့တာကြောင့် မန်ယူအသင်းနဲ့ အကိုက်ညီဆုံးစာရင်းကို မော်ရင်ဟို ရှာဖွေနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း အင်ဒီပီဒင်းဒ် သတင်းဌာနက သုံးသပ်အဖြေထုတ်သည်။

သို့သော် မော်ရင်ဟိုရဲ့လှောင်ပြောင်တဲ့ သဘောဆန်ဆန်အပြုအမူက ချယ်လ်ဆီး ပရိသတ်များကို စိတ်ကသိကအောင်ဖြစ်စေခဲ့ပြီး မန်ယူနှင့် ချယ်လ်ဆီးပရိသတ်များရဲ့ မှတ်ချက်များ တွစ်တာစာမျက်နှာပေါ်တွင် ပလူယုံအောင် နေရယူထားသည်ကို တွေ့ရသည်။ မန်ယူပရိသတ်များက မော်ရင်ဟိုရဲ့အပြုအမူအတွက် အပေါင်းလက္ခဏာဆောင်တဲ့ မှတ်ချက်များကို ရေးသားခဲ့ကြသော်လည်း ချယ်လ်ဆီးပရိသတ်များကမူ မန်ယူအသင်းတံဆိပ်ကို လက်ညှိုးထိုးပြီး ချယ်လ်ဆီးပရိသတ်များကို လေးစားမှုပေးတယ်ဆိုတဲ့ စကားမျိုး နောက်တစ်ကြိမ်မကြားလိုတော့ကြောင်း စသဖြင့် စသဖြင့် အမျိုးမျိုးရေးသားခဲ့ကြသည်။ (ရွှင်ယန်ဟေဒင်)



ချယ်လ်ဆီးအသင်းကို နှစ်ဂိုးပြတ်အနိုင်ရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် မန်ယူအသင်း ၂၂ ပွဲဆက်တိုက် ရှုံးပွဲမရှိစံချိန်တင်နိုင်ခဲ့

မန်ယူအသင်းသည် ချယ်လ်ဆီးအသင်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင် နှစ်ဂိုးပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် ပရီမီယာလိဂ်တွင် ၂၂ ပွဲဆက်တိုက် ရှုံးပွဲမရှိ စံချိန်တင်နိုင်ခဲ့ပြီး ၁၂ ပွဲအနိုင်ရရှိကာ ၁၀ ပွဲသရေရလဒ် ထွက်ပေါ်ထားခြင်းဖြစ်သည်။ အဆိုပါရှုံးပွဲမရှိစံချိန်သည် ၂၀၁၀-၂၀၁၁ နောက်ပိုင်း မန်ယူအသင်းအတွက် တစ်ရာသီအတွင်း အရှည်ကြာဆုံးရှုံးပွဲမရှိ စံချိန်ဖြစ်လာခဲ့ပြီး ၂၀၁၀-၂၀၁၁ ဘောလုံးရာသီက ၂၄ ပွဲအထိ ရှုံးပွဲမရှိ စံချိန်တင်ထားခဲ့သည့် အသင်းဖြစ်သည်။

ပရီမီယာလိဂ် အမှတ်ပေးဇယားတွင် ထိပ်ဆုံးမှ ဦးဆောင်ထားဆဲဖြစ်သည့် ချယ်လ်ဆီး

အသင်းမှာမူ ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၃၂)တွင် မန်ယူအသင်းအား ရှုံးနိုင်ခဲ့ခြင်းကြောင့် လက်ရှိအမှတ်ပေးဇယား၌ ဒုတိယနေရာတွင် ရပ်တည်လျက်ရှိသည့် စပါးအသင်းအား လေးမှတ်အကွာဖြင့်သာ ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့ရရှိခဲ့သည်။

မန်ယူအသင်းနှင့် ချယ်လ်ဆီးအသင်းတို့၏ ပွဲစဉ်တွင် ချယ်လ်ဆီးအသင်းနည်းပြ ကွန်တီသည် ယခင်ပွဲစဉ်များ ကစားခဲ့သည့် ပွဲထွက်အခင်းအကျင်းအတိုင်း ပွဲထွက်လာခဲ့ပြီး မန်ယူအသင်းနည်းပြ မော်ရင်ဟိုမှာ လူငယ်ကစားသမား အများစုကိုသာ ရွေးချယ်ပွဲထွက်ကစားစေခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ပရီမီယာလိဂ်

စားနေသည့် ချယ်လ်ဆီးအသင်း၏ ကွင်းလယ်နှင့် တိုက်စစ်ကို မန်ယူအသင်းကစားသမားများက အကောင်အထူးတုံ့ပြန်ကစားနိုင်ခဲ့သည်။

ယင်းပွဲစဉ်တွင် မန်ယူအသင်းအတွက် ပထမဆုံးဦးဆောင်ဂိုးကို တိုက်စစ်မှူး ရက်ရှီဖွဒ်က ပွဲကစားချိန် ဒုနစ်မိနစ်တွင် သွင်းယူပေးခဲ့ပြီး ဒုတိယပိုင်းပွဲကစားချိန် ၄၉ မိနစ်တွင် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဟာရီရာ့က ဒုတိယဦးဆောင်ဂိုးထပ်မံသွင်းယူပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါသွင်းဂိုးနှစ်ဂိုးဖြင့်ပင် မန်ယူအသင်းက ချယ်လ်ဆီးအသင်းကို နှစ်ဂိုးပြတ် အနိုင်ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (ဧွေကြယ်)



ချန်ပီယံလိဂ်သုံးသပ်ချက်များ

ရီးယဲလ်နှင့် ပွဲစဉ်ကို လီဝန်ဒေါ့စ်ကီး ပါဝင်နိုင်ရန် ရှိနေ

ဘိုင်ယန်မြူးနစ်တိုက်စစ်မှူး လီဝန်ဒေါ့စ်ကီးမှာ ရီးယဲလ်နဲ့ ပွဲစဉ်မတိုင်မီ လေ့ကျင့်ရေးပြန်ဆင်းနိုင်ပြီဖြစ်သဖြင့် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနဲ့ ရင်ဆိုင်ရမယ့် ချန်ပီယံလိဂ် ဒုတိယအကျော့ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်နိုင်ရန်ရှိနေပြီသည်။ လီဝန်ဒေါ့စ်ကီးမှာ ပဲခူးဒဏ်ရာကြောင့် ရီးယဲလ်ကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အရေးနိမ့်ခဲ့တဲ့ ချန်ပီယံလိဂ်ပထမအကျော့တွင် ပါဝင်ကစား နိုင်ခြင်းမရှိခဲ့သလို လေဗာကူဆင်နှင့် ဂိုးမရှိသရေရလဒ်ထွက်ပေါ်ခဲ့တဲ့ ပွဲစဉ်ကိုလည်း လွဲချော်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

လီဝန်ဒေါ့စ်ကီးက သူ့အနေနဲ့ လေ့ကျင့်ရေးပြန်ဆင်းနိုင်ပြီဖြစ်သလို အရာအားလုံးအဆင်သင့်ဖြစ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း ဘိုင်ယန်အသင်းဝက်ဘ်ဆိုက်မှ တစ်ဆင့် ပြောကြားခဲ့သည်။ ဘိုင်ယန်မှာ ပထမအကျော့ က တိုက်စစ်နေရာတွင် မူလာကို ထည့်သွင်း၍ တောင်ပံတိုးအား၊ ကွင်းလယ်ကစားအားတို့ဖြင့် ရီးယဲလ်ကို အကောင်းဆုံးထိန်းချုပ်ကစားခဲ့သည်။ သို့သော် မာတီနက်ဇ် ထုတ်ပယ်ခံရပြီးနောက် တစ်ယောက်လျော့အနေအထားတွင် စီရိုနယ်လီဒိုရဲ့ သွင်းဂိုးတစ်ဂိုးကို ထပ်မံခွင့်ပြုခဲ့ရသဖြင့် ပွဲအပြီးတွင် ရီးယဲလ်ကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အရေးနိမ့်ခဲ့ရသည်။

ဘိုင်ယန်နည်းပြ အန်စလော့တီက ဘိုင်ယန်အနေဖြင့် အခွင့်အရေးကောင်းမြောက်မြားစွာကို ဂိုးအဖြစ် မပြောင်းလဲနိုင်ခြင်းက ယခုရလဒ်ကို ထွက်ပေါ်စေခဲ့ကြောင်းဆိုခဲ့သော်လည်း ဘိုင်ယန်ရဲ့ ချန်ပီယံလိဂ်အိမ်မက်သေဆုံးခဲ့ပြီဆိုသည့်အချက်ကိုမူ ပယ်ချခဲ့သည်။ သို့သော် ယခုပွဲစဉ်တွင် တိုက်စစ်မှူး လီဝန်ဒေါ့စ်ကီး ပါဝင်နိုင်မည်ဖြစ်သဖြင့် ဘိုင်ယန်တိုက်စစ်ပိုင်း ပိုမိုထက်မြက်လာနိုင်သည်။ လီဝန်ဒေါ့စ်ကီးကို ရီးယဲလ်ကလည်း ခေါ်ယူရန် ချိတ်ဆက်ခဲ့ဖူးပြီး ဘိုင်ယန်အလုပ် အမှုဆောင်ချုပ် ရူဆင်နစ်က မိမိတို့ကစားသမားမှာ ရောင်းချတဲ့စာရင်းတွင် မပါဝင်သော ကစားသမားဖြစ်ကြောင်း တုံ့ပြန်ခဲ့သည်။ လီဝန်ဒေါ့စ်ကီးမှာ ယခုနှစ်ဘောလုံး ရာသီတွင် လိဂ်သွင်းဂိုး ၂၆ ဂိုးနဲ့ ချန်ပီယံလိဂ် ရှစ်ပွဲတွင် ဒုနစ်ဂိုးအထိ သွင်းယူထားနိုင်သူဖြစ်သည်။ (ရွှင်ယန်ဟေဒင်)



ဘာစီလိုနာ ပြန်လာနိုင်ဦးမယ်လို့ နေမာယုံကြည်

ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲတွင် ဘာစီလိုနာအသင်းက ဂျူဗင်တပ်အသင်းကို သုံးဂိုးပြတ်ဖြင့် အရေးနိမ့်ထားသော်လည်း ဘာစီလိုနာအသင်းအနေဖြင့် ပီအက်စ်ဂျီနှင့်ပွဲစဉ် ကကဲ့သို့ နောက်တစ်ကြိမ် ပြန်လာနိုင်ဦးမယ်လို့ ယုံကြည်ကြောင်း နေမာက ပြောကြားခဲ့သည်။

နေမာက “ကျွန်တော်တို့ ထပ်လုပ်ပြန်ဦးမယ်လို့ ယုံကြည်ထားပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အသင်းဟာ ဘယ်အသင်းရဲ့ နောက်မှာပဲရှိခဲ့ရုံနဲ့ အမြဲတမ်း စွမ်းဆောင်ရည်ရှိခဲ့တဲ့အသင်းပါ။ ကျွန်တော်တို့ လုပ်ပြန်နိုင်ပါတယ်” လို့ အင်တာဗျူး တစ်ခုတွင်ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဘာစီလိုနာအသင်းမှာ ပီအက်စ်ဂျီအသင်းကို ပဲရစ်တွင် လေးဂိုးပြတ်ဖြင့် အရေးနိမ့်ခဲ့ပြီးနောက် နည်းပြကွင်းတွင် ခြောက်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ပြန်လည်အနိုင်ယူကာ ကွာတားဖိုင်နယ်အဆင့်သို့ တက်လှမ်းနိုင်ခဲ့သည်။ ချန်ပီယံလိဂ်တွင် လေးဂိုးပြတ်ဖြင့် အရေးနိမ့်ထားတဲ့ ဘယ်

အသင်းကမှ နောက်တစ်ဆင့် တက်ရောက်နိုင်ခဲ့ဖူးသည့် အစဉ်အလာမရှိသော်လည်း ဘာစီလိုနာအသင်းက ယင်းမှတ်တမ်းကို ချိုးဖျက်ကာ သမိုင်းသစ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ နေမာက ဂျူဗင်တပ်မှာ ဖွဲ့စည်းမှုကောင်းကောင်းဖြင့် တည်ဆောက်ထားသဖြင့် အနိုင်ရလဒ်အတွက် ခက်ခက်ခဲခဲ အားထုတ်ရမည်ကို သိထားသော်လည်း အစွမ်းကုန်ပေးဆပ်ခြင်းဖြင့် အနိုင်ရလဒ်ကို ဖော်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပရိသတ်များကို ကတိပြုစကားဆိုခဲ့သည်။

ဘာကာကွင်းလယ်လူ ရာကီတစ်ကလည်း ပြီးခဲ့တဲ့ ရက်ပိုင်းကပင် ပီအက်စ်ဂျီအသင်းနဲ့ ပွဲစဉ်ကကဲ့သို့ လုပ်ဆောင်ပြရန် ကစားသမားများကလည်း မိမိတို့ကိုယ်မိမိတို့ ယုံကြည်ထားကြသလို ပရိသတ်များကလည်း မိမိတို့ကို ယုံကြည်မှုရှိကြောင်း တုံ့ပြန်ခဲ့သည်။ (ရွှင်ယန်ဟေဒင်)

ချယ်လ်ဆီးရဲ့ အရုံးအတွက် မိမိမှာသာ တာဝန်ရှိဟု ကွန်တီဆို

ချယ်လ်ဆီးနည်းပြ ကွန်တီက မန်ယူအသင်းကို ရှုံးနိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် မိမိတွင် တာဝန်ရှိပြီး မန်ယူအသင်းမှာ အနိုင်ရလိုစိတ်အပြည့်ဖြင့် ကစားခဲ့ကာ အနိုင်ရလဒ်နှင့် ထိုက်တန်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ချယ်လ်ဆီးအသင်းသည် မတ်လအတွင်း အမှတ်ပေးဇယားကို ၁၀ မှတ်ဖြတ်ကာ ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ပဲလေ့စ်နဲ့ မန်ယူအသင်းတို့ကို ရှုံးနိုင်ခဲ့သဖြင့် ဒုတိယနေရာမှ စပါးနဲ့ လေးမှတ်သာ ကွာဟတော့သည်။

ပြိုင်ဘက်အသင်းမှာ အနိုင်ရလိုစိတ်အပြည့်ဖြင့် ကစားနေချိန်တွင် နည်းပြဖြစ်သူက အပြောင်းအလဲတစ်ရပ်ကို ဖော်ဆောင်ပေးရမည်ဖြစ်သော်လည်း ထိုသို့ မလုပ်ဆောင်နိုင်ခြင်းက မိမိအမှားသာလျှင်ဖြစ်ကြောင်း ကွန်တီက ဆိုခဲ့သည်။ ချယ်လ်ဆီးအသင်း ရှုံးပွဲနှစ်ပွဲတွေ့ခြေချော်နေချိန် စပါးအသင်း၏ ဒုနစ်ပွဲဆက် အနိုင်ရလဒ်ကြောင့်လည်း ချယ်လ်ဆီးကို ဖိအားတိုးစေခဲ့သည်။

ကွန်တီက ချန်ပီယံဆုဖလားအတွက် အသင်းသားအားလုံးစုစည်း ညီညွတ်ရန် လိုအပ်ပြီး အက်ဖ်အေဖလားအကြိုဗိုလ်လုပွဲစဉ်အဖြစ် စပါးအသင်းနှင့် ကစားရမည့် ပွဲစဉ်မှာ ပိုမိုစိတ်ဝင်စားစရာဖြစ်လာကြောင်း ဆိုခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ကွန်တီက စပါးအသင်းရဲ့ အနိုင်ရလိုစိတ်အပြည့်ဖြင့် ကစားမှုကို မိမိတို့အသင်းလည်း အတုယူရမည်ဖြစ်ကြောင်းဆိုခဲ့သေးသည်။ ချယ်လ်ဆီးနဲ့ စပါးအသင်းတို့ လက်ကျန်ခြောက်ပွဲသာ ကစားရန် ကျန်ရှိနေချိန်တွင် လေးမှတ်သာ ကွာဟတော့သည့်အနေအထားကလည်း ပရီမီယာလိဂ်ပွဲကို စိတ်ဝင်စားစရာ ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေခဲ့သည်။ (ရွှင်ယန်ဟေဒင်)

















# နှစ်သစ်မင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ

ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့ဖွယ်ကောင်းသော မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူး အခါသမယတွင် ကျက်သရေမင်္ဂလာ အပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံပြီး ကောင်းခြင်းမင်္ဂလာအဖြာဖြာနှင့် စိတ်ချမ်းသာ ကိုယ်ကျန်းမာ၍ စီးပွားဥစ္စာများ တိုးတက်ပြီး လိုရာဆန္ဒများပြည့်ဝပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

**(စိန်ပင်လယ် အာမခံစိန်ရွှေရတနာဆိုင် မိသားစု)**

**FORWARD (YGN)**  
 ကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ (ဧရာဝတီ)  
 ၀၉၂၅၉၂၅၉၁၈၀  
 ၀၉၂၅၉၂၅၉၁၈၁  
 ၀၉၂၅၉၂၅၉၁၈၂

**အာရှနဂါး**  
 မြဝတီ/ကျိုက်ထီးရိုး  
 ချောင်းသာ/ငွေဆောင်  
 Ph : 703790, 09 799100100  
 707062, 09 797100100

**ရွှေလမ်းခရီး...မှ April 12,13,17,21**

\* ရွှေတော်ဘုရားပွဲတော်၊ ကျောင်းတော်ရာ၊ မင်းတူး၊ မေတ္တာမြသလွန်း၊ သောကြာနေ့တိုင်း၊  
 \* ရွှေတော်ဘုရား၊ ပုဂံ (ဥယ်တော်လေးဆူ)၊ ညောင်ဦး၊ ပုပ္ဖိုး၊ ပခုက္ကူ (သီဟိုဠ်ရင်၊ ရွှေတန်တစ်)  
 \* ရွှေတော်ဘုရား၊ ပခုက္ကူ (ပခန်းစည်သူရှင် အပါ)၊ အလောင်းတော်ကဿပ၊ ကျောက်စိမ်းတော်  
 \* အလောင်းတော်ကဿပ၊ စင်ကိုင်း၊ မုံရွာ (ရိပ်ဝင်တောင်၊ ရွှေဘတောင်)၊ ကျောက်စိမ်းတော်  
 \* တောင်ကြီး၊ မွေတော်ကတ္တူ၊ ထမ့်စမ်းလှိုင်ကု၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကလေး၊ ကုံလုံ  
 \* မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စင်ကိုင်း၊ မင်းကွန်း၊ မုံရွာ၊ ဝေရာဝေရာကျောက်စိမ်းတော်တော်  
 \* ထားဝယ် (ရင်ကိုရင်)၊ မျော်ရစ်၊ မောင်မကန်ကမ်းခြေ၊ ကျိုက္ကမ်း၊ စက်စက်ကမ်းခြေ၊ ဝေ  
 \* မော်လမြိုင်ဘုရားစုံနှင့် နွားလှည့်တောင်၊ ကျိုက္ကမ်းရေလယ်ဘုရား၊ စက်စက်ကမ်းခြေ  
 \* ပုဂံ (ဥယ်တော်လေးဆူ)၊ ညောင်ဦး၊ ပုပ္ဖိုး၊ ပခုက္ကူ (ရွှေတန်တစ် အပါ)၊ မြိတ်၊ မြိတ်မြို့၊ မြိတ်မြို့  
 (ထမင်းကျေး၊ ကား၊ တစ်ဆင့်သွားကား၊ စက်လှေ၊ တည်းခိုခန်း၊ စင်ကိုင်းခြံစား)  
 \* ရခိုင်၊ မြောက်ဦး၊ ကျောက်တော်မဟာမုနိ၊ စင်တော့၊ ငပလီကမ်းခြေ၊ ကမ်းသာယာ  
 \* ကချင်ပြည်နယ်-အင်းတော်ကြီး၊ ရွှေမုဒ္ဒါဘုရား၊ မြိတ်ကြီး၊ မြိတ်ဆုံ၊ ဝေတောင်  
 095124678, 09401589907, 098627170 \* ကျိုက်ထီးရိုး (ဧရာဝတီ)

စင်ကာပူအစိုးရကျောင်းများဖြစ်သည့် Polytechnics နှင့် BCA Academy တို့၏ ဧပြီလ၊ ၂၀၁၇-ခုနှစ် ပညာသင်နှစ်သို့ တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသော ကျောင်းသူ/သားများအားလုံးကို RVi INSTITUTE မှ မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါကြောင်း။

Aung Htet Myet Kyaw	Hau Sian Mung	Htut Han	Myat Khine Soe	Shune Latt Than Thar	Wai Naing Tun
Aung Khant Min	Hay Thi Aung Htay	Kaung Htet Kyaw	Myat Min Htet	Su Wai Wai Zin	Wai Wai
Aung Moe Myint	Hein Htet Aung	Kaung Sitt Thu	Myint Thein Kyaw	Swe Me Kyaw Naing	Wai Yan Oo
Aye Chan Myint Mo	Hein Khant Kywe	Khaing Phyo Kyaw	Myo Htay	Thaw Tar Tun	Wai Yan Zaw Tin
Chan Myae Moe	Hein Khant Win	Kyaw Ye Han	Myo Khine Soe	Thaw Tint Te Tun	Ye Munn Aung
Chaw Kay Khine	Hein Wunna Aung	Lin Lett Aung	Myo Min Khant	Thaw Zin Thant	Zan Naing Aung
Chaw Kyi Phyu Khin	Hline Pwint Myo Min	May Thet Zin	Nay Htun Htet Maung	The Nu Win	Zaw Thet Myo
Chue Lynn Thant	Htet Aung Hlaing	Moe Satt Hmon	Nyan Htet Lin	Thet Thet Wai	Zaw Won Na Ko Ko
Eai Naddy	Htet Aung Khant	Myat Chal Oo	Nyein Nyein Myint	Thi Ha Phyo	Zue Zue Htet
Ei Shwe Zin	Htet Htet Moe	Myat Eaindray Khin	Paing Hein Kyaw	Thin Han Ye Wint	
Han Paing Htun	Htet Thinzar Tun	Myat Kaung	Saw Min Naung	Wai Lin Aung	

ဧပြီလ၊ (၂၆)ရက်နေ့တွင် ကျင်းပမည့် RVi INSTITUTE ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲကို ဝင်ရောက်ဖြေဆိုလိုသူများ ဆက်သွယ်စာရင်းပေးသွင်းပါရန်။

**RVi INSTITUTE**  
 Centre for Higher Education

အမှတ်(၇၂)၊ ချင်းတွင်းလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 ဖုန်း - ၀၉-၂၅၀ ၀၀၆ ၄၂၁၊ ၀၉-၄၂၃ ၆၉၄ ၆၃၂၊ ၀၉-၂၅၄ ၇၁၁ ၉၉၈  
 E-mail - rvinstitute.admission@gmail.com  
 f RVi Group

**Exam Date: 26.4.2017(Wednesday)**  
**Exam Time: 9:00 AM - 11:00 AM**



## EAGLE Color Separation & CtP လုပ်ငန်းစဉ်

“နှစ်သစ်မင်္ဂလာဆုမွန်လွှာ”

ကျွန်တော်တို့ EAGLE Color Separation & CtP မိသားစု မှလည်း အများနဲ့အတူတူ၊ ပီတောက်နဲ့ အပြိုင်နှစ်ကူးလို့၊ အတာရေသွန်းလောင်းပြီး နှစ်ဦးကိုကြိုဆိုလိုက်ပါတယ်။

နှစ်သစ်မှာ စိတ်ကူးသစ်၊ မျှော်လင့်ချက်သစ် များစွာဖြင့်စီးပွားဘက် မိတ်ဟောင်း မိတ်သစ်များနဲ့အတူ မြန်မာပြည်သူပြည်သားအားလုံး ကိုယ်စိတ် နှလုံး သုံးပါးစလုံးရွှင်လန်း ငြိမ်းအေးစေဖို့ EAGLE Color Separation & CtP မှဆုတောင်းမေတ္တာပို့သအပ်ပါတယ်။

မိတ်ဟောင်း မိတ်သစ်များစွာရဲ့ အကျိုးစီးပွားတိုးတက်စေဖို့၊ ပုံရိပ်ကောင်းတွေနဲ့အတူ လုပ်ငန်းဆောင်တာများ မျက်နှာပန်းလှစေဖို့

EAGLE Color Separation & CtP မှ နှစ်ကာလများစွာတိုင် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးလျှက်ရှိနေပါတယ်။

ကုန်လွန်ခဲ့သော နှစ်ဟောင်းများထက်ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ စိတ်ကူးသစ်၊ ဒီဇိုင်းသစ်၊ ဝန်ဆောင်မှုအသစ်များစွာကို မိတ်ဆွေတို့အတွက် ပံ့ပိုးမှုပေးနိုင်ဖို့၊ စိတ်တိုင်းကျ ကျေနပ်စေနိုင်ဖို့

EAGLE Color Separation & CtP မှ ပြင်ဆင်ထားပါကြောင်း နှစ်ဦးဆုတောင်းနဲ့အတူ သတင်းကောင်းပါးလိုပါတယ်။

နှစ်သစ်အခါသမယမှာ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး များတိုးတက်ပြောပြီး ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ ဝန်းကျင်သစ်ဆီသို့ မိတ်ဟောင်း၊ မိတ်သစ်များ အနေဖြင့်

EAGLE Color Separation & CtP နဲ့အတူတူအရောက်လှမ်းကြပါစို့ ဟု

နှစ်ကူး ၊ နှစ်ဦးဆုတောင်းစကားဆိုလိုက်ပါရစေ။ ။

**EAGLE Color Separation & CtP (1 & 2) မိသားစု**

ကြော်ငြာ

အတာအကူးနှစ်ဦးသင်္ကြန်မှာ ရွှင်လန်းချမ်းမြေ့ကြပါစေ.....

JAPANESE TECHNOLOGY

オキ

OKI

detergent cream

Cleaner, Whiter, Brighter Clothes In Just 1 Wash!

Superior Quality

အားလုံးအသုံးစွဲ

အိတ်အိတ် ဆပ်ပြာရောင်(ပိ)



PARIS

မွှေးကြိုင်လန်းဆန်း PARIS အစွမ်း.....

Beauty Soap

Vitamin E



Beauty & Protection

24 hrs Anti Bacteria 99.9% with Moisturizer



Life plus Health Soap

သင့်မိသားစု ကျန်းမာရေးသည် သင့်လက်ထဲတွင်ရှိသည်။

UNITED PACIFIC CO., LTD.

HEAD OFFICE: No.79, Oak Pon Seik Road, Mayangone Township, Yangon, Myanmar. Tel: 95-1 652888, Fax: 95-1 656322. MANDALAY BRANCH: No.191, 27th St, (Between 81st & 82nd St), Chan Aye Thar Zan Township, Mandalay. 02- 33450, 61596, 21180

# ၁၃၇၉ - ခုနှစ် မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူးအခါသမယမှာ ရွှင်လန်းချမ်းမြေ့ကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

 ပြည် ခုံ ဟိန်း ကုမ္ပဏီ များ အုပ်စု

 PSH ဆိပ်နံနှင့် ဆီဆိုင်လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ



**စိတ္တဝါ** ဒစ်ဂျစ်တယ်ကတ္တား

ရန်ကုန် ၀၉-၅၁၅၉၉၅၄၊ နေပြည်တော် ၀၉-၈၆၂၆၁၀၅၊ မန္တလေး ၀၉-၅၁၂၉၉၅၄၊ မုံရွာ ၀၉-၄၃၀၄၁၁၇၉၊ ပုသိမ် ၀၉-၂၅၀၁၅၂၁၁၄၊  
ပြည် ၀၉-၄၃၁၉၁၅၇၉၊ ထားဝယ် ၀၉ - ၇၉၀၅၄၄၄၅၉၊ ညောင်လေးပင် ၀၉-၇၉၀၅၄၄၄၆၁



ကောင်းသောနှစ်သစ် အခါကူးပြောင်း  
အေးချမ်းပါစေ ပြည်သူအပေါင်း  
ကျန်းမာ ချမ်းသာ ပျော်ရွှင်ကြောင်း  
Mon Shine မိသားစု ဆုမွန်တောင်း . . .



• စည်းကမ်းကို အုတ်မြစ်ချသည်။ စနစ်ကို တည်ဆောက်သည်။  
ပညာဖြင့် အလှဆင်သည်။  
• လာပါ၊ လေ့လာပါ၊ နှိုင်းယှဉ်ပါ၊ သာတယ်ထင်မှ အပ်ပါ။

**ဒေါက်တာအောင်မျိုးမင်း နှင့် ဦးထွန်းအောင်ကျော်**  
ဦးစီးသော ...



**United Education Centre**  
ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း  
**KG - Grade 10**



မောင်လွင်မင်းသိန်း  
ဆက်ရ - ၀၄၄၂ (ဘာသာစုံဂုဏ်ထူးရရင်)

၂၀၁၅ - ၁၆ ပညာသင်နှစ်ထူးချွန်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ



မောင်လွင်မင်းသိန်း ဆက်ရ - ၀၄၄၂ (ဘာသာစုံဂုဏ်ထူးရရင်)  
မောင်စိုင်းထွန်းမြတ် ဆက်ရ - ၀၄၄၁ (မြန်မာ၊ သင်္ချာ၊ စာတတ်၊ ရှေးဇီဝ)  
မထောင်စင် ဆက်ရ - ၀၄၄၃ (အင်္ဂလိပ်၊ သင်္ချာ၊ စာတတ်၊ ရှေးဇီဝ)  
မောင်သက်စင်မောင် ဆက်ရ - ၀၄၄၃ (မြန်မာ၊ စာတတ်၊ ရှေးဇီဝ)  
မူကြည်မြတ်အေးသိန်း ဆက်ရ - ၀၄၄၂ (မြန်မာ၊ စာတတ်၊ ရှေးဇီဝ)

### ၂၀၁၇ - ၁၈ ပညာသင်နှစ် အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံပြီ။

- အဆင့်မြင့်တော်ဒါ** - ၇၊ ၈၊ ၉၊ ၁၀ တန်းများအတွက် ကျောင်းသားဆောင်၊ ကျောင်းသူဆောင် သီးသန့်ထားရှိသည်။ တည်ထောင်သူများကိုယ်တိုင် အဆောင်များတွင် အနီးကပ် နေထိုင်စောင့်ရှောက်သည်။ **Air-con** တပ်အိမ်ခန်းများ နှင့် စာသင်ခန်းများ ထားရှိသည်။
- DAY CAMP** - (၄) တန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ **SPECIAL CAMP** တန်းများ ဖွင့်လှစ်သည်။ အိမ်တွင် မိမိရင်သွေးအား ပြန်မကြည့်နိုင်သော မိဘများအတွက် ရည်ရွယ်သည်။ သင်ကြား၊ လေ့ကျင့်၊ ဖြေဆိုမှုပြည့်စုံ၍ ကျူးလွန်ထပ်ပျက်မှု မလိုတော့ပါ။
- မူလတန်း၊ အလယ်တန်း** - **English 4-skills**၊ ပန်းချီ၊ ကွန်ပျူတာ၊ **Kids invent** စသော **Extracurricular Activities** များ ပါဝင်သည်။
- Limited Class size** များဖြစ်ပါသဖြင့် ကြိုတင်အပ်နှံမှု နေရာသေချာမည်။ (ကျောင်းကားရှိသည်။)
- (၄) ထပ်အဆင့်မြင့်ကျောင်းဆောင်သစ်ကြီး၏ **Air-con** တပ်စာသင်ခန်းကျယ်ကြီးများတွင်ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့စွာသင်ကြားစေမည်။

ကျောင်း • အမှတ် (၄၁)၊ ရွှေရတနာလမ်း၊ အောင်မြေသာစည်အိမ်ရာ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ Ph: 09 7800 20647, 09 7938 93725, 09 51 57988, 09 51 62238  
ကျောင်းသူဆောင် • ခြံအမှတ် (၁၅ A နှင့် B) စံရိပ်ငြိမ် (၅) လမ်း၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ကျောင်းသားဆောင် • ခြံအမှတ် (၄) စံရိပ်ငြိမ် (၅) လမ်း၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

စီမံမျိုးစုံ မျိုးကွဲတွေ ကြွယ်စေဖို့ သဘာဝတောတွေ ထိန်းသိမ်းဖို့

ကြေးမုံ

မြန်မာ့ရိုးရာနှစ်သစ်မင်္ဂလာအတာသင်္ကြန်ဆုတောင်း

“THAIK” DIAMOND SHOP SHOWROOM & GOLDSMITH မှ ဝယ်ယူအားပေးကြသော စိန်ချစ်သူ မိတ်ဟောင်း မိတ်သစ်အပေါင်းနှင့် ခုနှစ်ရက်သားသမီးများအားလုံးနှစ်သစ်မှာ ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာချမ်းသာ ဘေးဘယာ ပေးကွာကြပါစေ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဒီရေအလားတိုးတက်အောင်မြင်ပါစေ၊ လိုရာဆန္ဒအားလုံး ပြည့်ဝကြပါစေ၊ နေ့ရက်တိုင်းမှာပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့စွာဖြတ်သန်းနိုင်ပါစေကြောင်း “သိုက်” စိန်ရတနာဆိုင်မိသားစုမှ နှစ်သစ်တွင် ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သအပ်ပါသည်။

“သိုက်” စိန်ရတနာဆိုင် မိသားစု

“နှစ်သစ်မင်္ဂလာ ဆုမွန်လွှာ”

မြန်မာ့နှစ်သစ်အချိန်အခါသမယတွင် မြန်မာပြည်သူပြည်သားအပေါင်းစိတ်၏ချမ်းသာခြင်း ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့်ပြည့်စုံပြီးစီးပွားလာဘ်လာဘများတိုးတက်ပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သအပ်ပါသည်။

ရုပ်ပျိုတိုင်းရင်းဆေး  
ဂျူဗီနိုင်းသောက်ရေသန့်  
ရုပ်ပျိုကုမ္ပဏီလီမိတက်မိသားစု

“နှစ်သစ်မင်္ဂလာဆုတောင်း”  
မြန်မာ့နှစ်သစ်အခါသမယတွင် မြန်မာပြည်သူပြည်သားများအားလုံး စီးပွားဥစ္စာများ ဒီရေအလားတိုးတက်ကြီးပွား၍ ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါး ရွှင်လန်း ချမ်းမြေ့ အေးမြကာ အောင်မြင်ပျော်ရွှင်သော နှစ်သစ်ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းပို့သအပ်ပါသည်။  
သုံးစွဲနိုင်သောရောဂါများ - လည်ပင်းကိုးပေါင်း၊ ပခုံးဆစ်ကိုးပေါင်း၊ ခြေဆစ်လက်ဆစ်၊ ခူးဆစ်ကိုးပေါင်းတက်ခြင်းနှင့် အဆစ်လုံး အဆစ်အပျက်ကိုက်ခဲခြင်း၊ ခုံးလှဲခြင်းဝေဒနာများ အရှိအကန်မှ ရောင်ရမ်းခြင်း၊ နူးပျာ၊ ခါးပျာ၊ လက်ကြောထိုးခြင်းနှင့် ထိုကဲ့သို့ကိုက်ခဲခြင်းတို့အတွက် သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။  
(မှတ်ချက်) - အညောင်းတိုင်သူများ၊ တရားတိုင်သူများနှင့် အာဟာရအညစ်အကြေးအတွက် “အကြောပြေခတ်ကျေလိမ်းဆေး” ဖြစ်သည်။ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။  
အရိုးကျိုးပေါင်းနှင့် အဆစ်အပျက်ကိုက်ခဲ အကြောပြေလိမ်းဆေး  
၀၉ ၄၉ ၂၅၅၀၉၂

METRO IT & Japanese Language Centre  
မြန်မာနိုင်ငံသူ၊ နိုင်ငံသားအပေါင်း မင်္ဂလာနှစ်သစ်မှာ မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့်ပြည့်စုံပါစေကြောင်း METRO မိသားစု မှ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။  
System Creator Course (2017 July Intake) ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ။  
IT System Creator Course  
PC Design Creator Course  
IT Office Management Course  
တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် တက္ကသိုလ် တက်ရောက်နေသူများအတွက် Professional အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းကောင်းများရရှိနိုင်မည့် " Only One School in Myanmar " ကျောင်းစတင်ချိန်မှ အလုပ်အကိုင်ဝင်ရောက်သည်အထိ ဆောင်ရွက်ပေးမည့် " Total Support "



# CB BANK

## “ နှစ်သစ်ကူးဆုတောင်း ”

CB Bank နှင့် အစဉ်လက်တွဲဆောင်ရွက်ပေးရန်  
 Customer များအားလည်းကောင်း၊ လုပ်ငန်းများပိုမိုတိုးတက်အောင်မြင်စေရန်  
 ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပေးပေးပေးရန်သောဘက်ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊  
 အတူတကွပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးရန်သောအစုရှယ်ယာရှင်များအားလည်းကောင်း  
 မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူး အခါသမယတွင် စိတ်၏ ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ ကျန်းမာခြင်းများနှင့်  
 ပြည့်စုံပြီး CB Bank နှင့်အတူ ရှေ့ညှိလက်တွဲဆောင်ရွက်သွားနိုင်ပါရန်  
 နှစ်သစ်ကူးဆုတောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။ . . .

CB Bank မိသားစု





ကြော်ငြာ

သုဂုဇ-ခုနှစ်ကိုတွေ့ဆုံဖြတ်သန်းကြပည့်မိသြည်သူအပေါင်း၊  
ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါးကျန်းမာရွှင်လန်းကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဂျပျက်ပုန်



မိမိ မျက်မှန်၏လိုအပ်ချက်များကို မည်သည့်ဆိုင်ခွဲတွင်မဆိုဝင်ရောက်ဖြုဖြင့်နိုင်ပါသည်။  
အဖိုပစ္စည်းအမြည့်အစုံထားရှိပေးထားပါသည်။

<b>ရွှေတုံသာလမ်း၊ အထက်၊</b> 01-248248, 01-383525	<b>ဂ-မိုင်လမ်းဆုံ</b> 01-652802, 09 962041189	<b>မြောက်ဥက္ကရာဇ်</b> 09 965141189, 09 962042289	<b>မန္တလေးမြို့တော်</b> Coming Soon 02-68268, 09 765141189	<b>ဆေးခန်း၊ ဆရာဝန်၊ Bokking</b> 01-389411, 01-384229
---	--	---	---	---

**JUNE Spirulina Products**

မင်္ဂလာနှစ်သစ် အခါသမယမှာ မြန်မာပြည်သူပြည်သားများ ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာချမ်းသာပြီး စီးပွားဥစ္စာများ တိုးပွားပါစေကြောင်း ဆုတောင်း မေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

**JUNE Group of Companies**

www.junespirulina.com

► Ygn: + 95 9 730 12000, 730 13000, 730 14000 ► Mdy: + 95 2 24490, 39985, 39725, 36122

**SEM Trust & Rely**

**Hitachi Soe Electric & Machinery Co., Ltd.**

**HITACHI Inspire the Next**

မြန်မာပြည်သူပြည်သားအပေါင်း မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူးအခါသမယ၌ စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့် ဖြည့်စုံပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဟိတချိစိုးလျှပ်စစ် ကုမ္ပဏီမိသားစု

ISO 9001:2015, KEMA, KERI, ISO 14001:2015

**TALENT STAR EDUCATION CENTRE**

မိဘများ လိုလားနေသော အကောင်းဆုံး ပညာသင်ကြားမှု၊ လေ့ကျင့်မှု များဖြင့် ထူးချွန်ထက်မြက်သူများကို နှစ်စဉ်မွေးထုတ်ပေးနေသည်...

**T.S.E.C**

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း အောင်မြင်ဘော်ဒါ

အထူးလေ့ကျင့်မှုများအတွက် ဝိုင်းပြု Training Camp ရှိပါသည်။

အထက်တန်း သင်ကြားပညာအထူးပညာ

Hotline: 09 765 411 979, 09 420 033 765, 09 250 813 512

**ဆရာကျော် "ဝါရင့်ကျွမ်းကျင်ယာဉ်မောင်း"**

ကားတစ်စီးအား ယုံကြည်စိတ်ချစွာ မောင်းနှင်နိုင်ရန် သင်ကြားပေးသည်။ လိုင်စင်ကိစ္စဆောင်ရွက်ပေးမည်။

Ph : 09-512-1284, 09-420-707802, 09-250-066210

**မကြွေသောပန်း**

အောင်မြင် အိမ်ပြောင်း၊ အိမ်ထောင်ဝန်သောပုလုပ်ငန်း

လူကြီးမင်းတို့၏ အိမ်ခန်း၊ ရုံးခန်း၊ ဆိုင်ခန်း၊ စက်ကရိယာ၊ ဝိုဒေါင်၊ ငှာနဆိုင်ရာရုံးခန်းများ ပြောင်းရွှေလိုပါက ကားကြီး၊ ကားငယ် ဆိုင်ခုံများနှင့် အလုပ်သမားများအပါ တာပါတည်း ပြောင်းရွှေပေးသည်။ (မြို့ပြဦး / နယ်ထေး)

Ph: 09 2580 22220, 09-250 499979, 09 732 09992, 09 25444 9533

**KEMBANGAN GROUP OF MEDICAL CENTRES**

ကပ်ဘန်ဂန် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ အရေပြားအလှအပနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ

ကုသပြီးသော လူနာရှင်တစ်ဦးထံမှ စိတ်ပြောကောင်းများ

နုတ်ခမ်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲ ဝေဒနာရှင်များကို အခမဲ့ ခွဲစိတ်ကုသနေပါပြီ။

အားလုံး အခမဲ့ ဖြစ်ပါသည်။

**All Facial Treatment Packages Promotion**

Buy 3 | Get 1  
Buy 5 | Get 2

18th - 30th April 2017

ဗေဒနာရှင်များကို အခမဲ့ ခွဲစိတ်ကုသနေပါပြီ။

အမှတ်-၄၃၉/၄၄၁၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ အမှတ်-၃/၃၊ ၂၃ ရပ်ကွက်၊ သံသရာလမ်းမကြီး၊ သုတေသန သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့၊ အမှတ်-၈/၂၆၊ ကွဲဆည်ကန် (၉)လမ်း၊ ရွှေမင်းသာယာရပ်ကွက်၊ ပြည်လုံတန်းမြို့နယ်၊ မန္တလေး။

Kembangan Group of Medical Centres  
Kembangan Thuwunna  
Kembangan Mandalay

09 772458611, 09 795899634 (ကပ်ဘန်ဂန် - ယူစီတီစီ)  
09 778527793, 09 778527794 (ကပ်ဘန်ဂန် - သုတေသန)  
09 962565562, 09 962565561 (ကပ်ဘန်ဂန် - မန္တလေး)

ဗေဒနာရှင်များအတွက် သတင်းကောင်း...  
ရိုသေဖြင့် Kembangan Group Of Medical Centres facebookကို Like လုပ်ခြင်းဖြင့် သတင်းများ ရယူနိုင်ပါသည်။

ဗဟို	ဗဟို	သယ်
ခေတ်မြန်မာဆေးသုတ်အဖွဲ့		
Unitex	1'x1'	= 200
Orient	1'x1'	= 250
Premier	1'x1'	= 350
Nippon, Dulux, Jotun	1'x1'	= 450
ပတ်တီး (၂)ထပ်၊ Sealer (၂)ထပ် ဆေး(၃)ထပ် မျက်နှာကုသဆိုင်ရာလမ်းဆုံ၊ ငယ်စားဆိုင်များကို လူကြီးမင်းတို့၏ကျန်းမာရေး အားဖြင့် ထောက်ပံ့ပေးမည်။		
Ph: 09 796211925, 09 786590818		
Air-Con, ရေခဲသေတ္တာ		
အဝတ်လျှော်စက်၊ ကျွမ်းကျင်		
နှင့်အလုပ်သင်တန်းများ		
အလိုရှိသည်။		
09-5191361		

သစ် တော နဲ့ သစ် ပင် ချစ် ခင် တဲ့ လူ မျိုး သစ် ပင် ကို နှစ် စဉ် စိုက် ရွှေ တိုက် ကို စိုး

# နှစ်သစ်မင်္ဂလာဆုတောင်း

မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၇၉-ခုနှစ်၊ နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အခါသမယတွင်

မြန်မာပြည်သူ့ ပြည်သားအပေါင်း

စိတ်၏ ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့် ပြည့်စုံပြီး

နိုင်ငံတော်မှ ဖော်ဆောင်လျက်ရှိသော

ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ အောင်မြင်၍

ပြည်သူ့ပြည်သားများအားလုံး လိုအင်ဆန္ဒများ

ပြည့်ဝကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများ တောင်းအပ်ပါသည်။



**KBZ BANK**

ဥက္ကဋ္ဌ နှင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့  
ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်

ကြေးမုံ



“နှစ်သစ်မင်္ဂလာဆုတောင်း”

မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူးအချိန်အခါသမယတွင် မြန်မာပြည်သူ့ပြည်သားများသာမက ကမ္ဘာသူကမ္ဘာသားအပေါင်း ခိတ်ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်ကျန်းမာခြင်းနှင့်ပြည့်စုံကာ ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့စေကြောင်း ဝမ်းမြောက်သောခိတ်ဖြင့်

Win & San မိသားစုမှ နှစ်သစ်ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

Win & San (Diamonds and Fine Jewelry)

၁၃၇၈-၇၉ ခုနှစ် / တန်ခူး-ကဆုန်

## မြန်မာ့နှစ်ကူးဆုတောင်းလွှာ

လွန်ပြီးသော (၁၀) နှစ်ကျော်မှ စဉ်ဆက်မပြတ် ယနေ့အထိ မြန်မာနိုင်ငံ၏ နံပါတ်(၁) ငွေရေစက် MNZ အား ဝယ်ယူအား ပေးခဲ့ ကြသော အစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိကပိုင် ဘဏ်လုပ်ငန်းကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံအခြေစိုက် နိုင်ငံတကာမှ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်တွင်း ပြည်ပမှ ကုမ္ပဏီများ၊ အသေးစား အလတ်စား အကြီးစား စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းအသီးသီးရှိ MNZ ငွေရေစက်နှင့် မီးခံသေတ္တာ၏ မိတ်ဟောင်းမိတ်သစ်များအား မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူး အခါသမယတွင် မင်္ဂလာအပေါင်းအညောင်းပြီး စီးပွား လာဘ် လာဘများ ပြည့်စုံ ကြွယ်ဝပါ စေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

URANUS COMPANY LIMITED      MNZ ငွေရေစက်နှင့်မီးခံသေတ္တာ မိသားစု

ပါဏး အစားထိုး ကြမ်းသင်း

မြန်မာပြည်တွင်ပထမဆုံးတင်သွင်းသူ Since 1996

သက်ကြီးပွဲတော်အကျိုး Promotion

Grade A,B,C,D ဝန်ပိုမှုကိုခက်ဖြင့် "အသယံ" လက်တွေ့ ဝင်ဆေးပေးသည်။

Buy Flooring → Get Box

၃ ကျင်း ဝယ်လျှင် ၁ ပုံစံ လက်ခံဆောင်

- \* Grade A,B,C,D အစစ်များသာရောင်းပါသည်။
- \* ဝေးနှုန်း အဆိုမဲ့မှ အပြင်ဆုံး အထိရှိပါသည်။
- \* လက်ကား ဝယ်ယူလိုသူများအတွက် အထူးဝေးနှုန်း

အမှတ် (E-11A) လေးဒေါင်တန်းလမ်းမကြီး၊ ဘိအိမ်ပုတ်တိုင်း၊ သယ်နှံးကျွန်း၊ ရန်ကင်းမြို့။

အမှတ် (၄/၄၆၇)၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ အပိုင်(၄)၊ တပင်ရွာထိမ်းလမ်း၊ ပဟာမြိုင်ပုတ်တိုင်းအနီး၊ ပဲခူးမြို့။

HOTLINE: 09-79 700 70 70

09-79 700 70 80

CaféPOS® စားသောက်ဆိုင်သုံးကွန်ပျူတာစနစ်

Dine In, Reservation, Bill, Tax, Discount, Table, Ordering, Print, Reports, Fast Food

Galaxy Software Co., Ltd.

Yangon • 09-420909100, 09-254151516

Mandalay • 09-440067577, 09-978030881

Naypyitaw • 09-257333214, 09-974432762

Patheingyi • 09-455042499, 09-455042500

Taunggyi • 09-444200771, 09-444200772

GARTEN FLOOR

Specialize of Vinyl & Laminate Floor

ခေတ်မီ နောက်ဆုံးပေါ် ဒီဇိုင်းပျားကို Garten တွင်ရွေးချယ်ပါ။

သင့်အိမ်အတွက် ကြမ်းသင်းဆိုလျှင် ဒီဇိုင်းသစ်လွင် အရည်အသွေး ကောင်းမွန် စိတ်ချရသော Garten Floor Show Room သို့ ကြွလှမ်းခဲ့ပါ။

စတိုးလက်ရန်းတိုင်းများကိုလည်း လက်လီ/လက်ကားအား ရရှိနိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူးအထူး PROMOTION အခွင့်အလမ်း (1.3.2017) မှ (30.4.2017) အထိ Laminate Floor နှင့် Vinyl Floor များအား (၅ ကျင်း) နှင့် အထက် ဝယ်ယူအားပေးသော Customer များအတွက် 5% Discount ဝေငွေပီပြင်

Vinyl Floor

- 100% ရေစိုခံနိုင်ခြင်း။
- ရေငွေရွက်မှုခံနိုင်ခြင်း။
- ခေတ်မီသေသပ်လှပခြင်း။
- အလွယ်တကူခြစ်ရာပွန်းရာမထင်ခြင်း။
- ဖိအားဒဏ်ခံနိုင်ခြင်း။
- ဖြတ်တံရလွယ်ခြင်း။
- ရာသီဥတုကြောင့်ခြစ်ပေါသော ဝိုက်ထိုးမှုကို (၁၀၀%) ကာကွယ်နိုင်ပါသည်။

Laminate Floor

- အလွယ်တကူ ခြစ်ရာပွန်းရာမထင်ခြင်း။
- ဖိအားဒဏ်ခံနိုင်ခြင်း။
- ဖြတ်တံရလွယ်ကူပြီး အခြားနေရာတွင် ပျက်စီးမှုမရှိဘဲ ပြန်စင်းနိုင်ခြင်း။
- Double Clip System ကို အသုံးပြုထားသောကြောင့် တစ်ခုနှင့်တစ်ခု ချိတ်ဆက်ရာတွင် ခိုင်မြဲခြင်း။
- မတော်တဆ ညစ်ပေးသွားလျှင်လည်း အလွယ်တကူ သန့်စင်နိုင်ခြင်း။
- ဖိအားဒဏ်ကို သာမန်ထက် ပိုခံနိုင်ရည်ရှိခြင်း။
- Polish တင်ရန်မလိုဘဲ အမြဲတမ်း တောက်ပအရောင်မရှိနိုင်ခြင်း။

HOT LINE | 09 459 17778

09 240 0988

အမှတ်(၂၂၄)၊ မြေညီထပ်၊ ကျိုက္ကဆံလမ်းနှင့် ကျောက်မြောင်းလမ်းထောင့်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ | ☎ : 09-790 177709, 09-790 178988 | ✉ : garten.sh@gmail.com

ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲတွေကြွယ်စေဖို့သဘာဝတောတွေထိန်းသိမ်းဖို့

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုထားသူများ၊ နိုင်ငံခြားသွားလိုသူများနှင့် အလုပ်ကောင်းရလိုသူများအတွက်

**ဆရာအသံ SUCCESS Language Academy**  
လှည်းတန်းကျောင်းခွဲ

အမှတ်(၁၁၉) Y.W.C.A ဦးထွန်းလင်းမြို့နယ်၊ အမှတ် ၅ (B-3) ခုတိယထပ် (လှဆန်းဆင်တိုက်)  
ဘိုကလေးဈေးလမ်း၊ Ph: 01-503472, 09 73001453, 09 30775232

<b>PRE-INTERMEDIATE (4-SKILL ENGLISH)</b> 1 - 4:00 (Sat + Sun) 22 Apr 3:30 - 5 (Mon - Thurs) 24 Apr 9 - 12:00 (Sat + Sun) 6 May	<b>BASIC ENGLISH SPEAKING</b> 7:30-10:30 (Sat + Sun) 22 Apr 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 24 Apr 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 8 May 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 15 May	<b>BASIC GRAMMAR</b> 7:30-10:30 (Sat+Sun) 22 Apr 1 - 4:00 (Sat+Sun) 20 May
<b>INTERMEDIATE (ACADEMIC ENGLISH)</b> 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 24 Apr 9:30-12:30 (Sat + Sun) 7 May	<b>BASIC FOUR SKILLS ENGLISH</b> 10-11:30 (Mon-Thurs) 24 Apr 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 24 Apr 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 24 Apr 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 2 May	<b>PRE-INTERMEDIATE (4-SKILL ENGLISH)</b> 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 24 Apr 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 24 Apr 9 - 12:00 (Sat + Sun) 6 May 10-11:30 (Mon-Thurs) 22 May
<b>VOCAB ENRICHMENT</b> 1 - 4:00 (Sat + Sun) 22 Apr 9 - 12:00 (Sat + Sun) 6 May	<b>IELTS (Speaking + Vocab)</b> 10-11:30 (Mon-Thurs) 8 May	<b>INTERMEDIATE (ACADEMIC ENGLISH)</b> 4:30-7:30 (Sat + Sun) 22 Apr 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 24 Apr 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 29 May
<b>BASIC GRAMMAR</b> 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 2 May	<b>IELTS (Preparation)</b> 7:30-9:30 (Mon - Thurs) 24 Apr 1 - 4:30 (Sat + Sun) 6 May	<b>IELTS (Preparation)</b> 4:30-7:30 (Sat + Sun) 22 Apr
<b>IELTS (Preparation)</b> 7:30-9:30 (Mon - Thurs) 24 Apr	<b>IELTS (Reading + Vocab)</b> 1 - 3:00 (Mon-Thurs) 15 May	<b>IELTS (Writing + Grammar)</b> 12:30-3:30 (Sat+Sun) 20 May
<b>BASIC WRITING</b> 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 24 Apr 1 - 4:00 (Sat + Sun) 13 May	<b>IELTS (Grammar + Vocab)</b> 10-11:30 (Mon - Thurs) 29 May	

**မြန်မာနိုင်ငံသစ်တောထွက်ပစ္စည်းပြပွဲ**  
Myanmar Forest Products Exhibition -2017 (Sustainability & Effective Utilization)  
ဖိတ်ကြားခြင်း

သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိဌာနများ၊ အစိုးရမဟုတ်သော ပြည်တွင်း/ပြည်ပအဖွဲ့အစည်းများ၊ အရပ်ဖက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသစ်တောထွက်ပစ္စည်းများအသုံးမှ ညစ်တောထွက်ပစ္စည်းလုပ်ငန်းရှင်များပူးပေါင်း၍ မြန်မာနိုင်ငံသစ်တောထွက်ပစ္စည်းပြပွဲ Myanmar Forest Products Exhibition-2017(Sustainability & Effective Utilization)ကို မြန်မာနိုင်ငံ၏သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများအား ပြည်သူလူထုကိုအသိပညာပေးရာအဖြစ် ဖြန့်ဖြူးပေးရန်၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၊ အရပ်ဖက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အစိုးရမဟုတ်သောအဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် သစ်တောသယံဇာတရေရှည်တည်တံ့အသုံးချနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်နေမှုများ အားသိရှိနားလည်စေရန် ရည်ရွယ်လျက် (၁၁-၅-၂၀၁၇)ရက်နေ့မှ(၁၄-၅-၂၀၁၇) ရက်နေ့အထိ တပ်မတော်ခန်းမ၊ ရန်ကင်းမြို့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ စိတ်ပါဝင်စားသူများအနေဖြင့် တက်ရောက်လေ့လာနိုင်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ပြပွဲကျင်းပရေးဦးဆောင်ကော်မတီ

**Happy New Year**

"Wishing you all a happy, prosperous & wonderful Myanmar New Year"

GETC building a better future

nurture preschool We nurture tomorrow leaders!

မြန်မာ့နှစ်သစ် အခါသမယတွင် ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာရွှင်လန်းစွမ်းမြေ့မြေ့ပျံ့စေကြောင်း နှစ်သစ်ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။

GETC & Nurture မိသားစု

အခြေခံပညာသင် ကျောင်းသား/သူတို့အတွက် အင်္ဂလိပ်ဘာသာရပ်ကို အခြေခံပိုင်ပိုင်ဖြင့် တတ်ကျွမ်းနားလည်ဖို့

ကျောင်းသားအများဆောင်

**ရွှေပျက်ဆောင်**  
English Workbook

ဒုတိယတန်းမှ ဒသမတန်းအထိ ထွက်ပြီ

Text book သင်ထောက်ကူဖြစ်စေဖို့  
Grammar, struture, usage and vocabulary တို့ပိုမိုကျွမ်းဝင်စွာ အသိအမြင်တိုးပွားစေဖို့

ဆရာဦးညွှန်ဝင်းထက် (စာပေပီမာန်)

စာမေးပွဲမေးခွန်းပုံစံနှင့်အညီ လေ့ကျင့်နိုင်ဖို့

အင်္ဂလိပ်စာနှင့်ထိတွေ့နေသမျှအသုံးဝင်ဖို့

**အောင်သျှာ**  
မြန်မာစာပေဆိုင်

ပြည်ထောင်စု(ကျ/အေ) အမှတ်(၁)လမ်း(၁)၊ ဝါးလမ်း၊ တာဝန်ဦးလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
Ph:09-5005296, 09-5100683  
Fax: 01-525194

လူမှုဝန်ထမ်း ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ဂျပန်နည်းပညာ စင်တီမီတာဖြင့် အင်္ကျီဆွဲနည်း၊ မိန်းမဝတ် ရင်စေးရင်ဖုံး နှင့် ခေတ်ပေါ်ပုံ အမျိုးမျိုးအတွက် စက်ချုပ် သင်တန်း ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ဖွင့်လှစ်မည့်နေ့ (၆.၅.၂၀၁၇)  
သင်တန်းခွန် နံနက်(၈:၃၀)နာရီမှ ညနေ(၀၃:၀၀)နာရီထိ  
သင်တန်းကာလ စပတ်(စနေ+တနင်္ဂနွေနေ့တိုင်း)

သင်တန်းလျှောက်လွှာများကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရယူနိုင်ပါသည်။ မသန်စွမ်းသက်ကြီးသင်တန်းကျောင်းအမှတ်(၆၅)၊ ကြို့ကပ်တိုင်းဘုရားလမ်း၊ လူမှုဝန်ထမ်းအတတ်သင်သိပ္ပံဝင်းအတွင်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
ဖုန်း-၀၁-၅၆၆၆၀၇၁, ၀၅-၄၂၀၀၀၇၆၀၊ ၀၅-၂၅၀၇၉၇၀၂၀။

**MALIKHA DIAGNOSTIC MEDICAL CENTRE**  
မလိခ ရောဂါရှာဖွေရေးနှင့်အထူးကုစင်တာ

Open Daily : 8AM to 8PM

" Heart Disease is not something to be worried about leave it to us".

နည်းရောဂါ ဝေဒနာရှင်များအတွက် ထိုင်းနိုင်ငံ Phythai 3 Hospital မှ နည်းအထူးကုသမားတော်ကြီး Dr. Permyos Ruengsakulrach (Cardiovascular and Thoracic Surgeon) M.D., Ph.D., FRCST., FCCP ဦးဆောင်သော နည်းအထူးကုအဖွဲ့သည် မလိခရောဂါရှာဖွေရေးနှင့် အထူးကုဆေးခန်း၌ (၂၂-၄-၂၀၁၇) နှင့် (၂၃-၄-၂၀၁၇) နေ့များတွင် ပြင်ပလူနာ ကြည့်ရှု ခြင်းနှင့် ဆွေးနွေးကုသခြင်းများကို နိုင်ငံတကာအဆင့်မှီဝန်ဆောင်မှု ပေးခြင်းဖြင့်ပြုလုပ် သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ Appointment များအား အောက်ဖော်ပြပါ ဇွန်းနံပါတ်များတွင် ကြိုတင်စာရင်းပေး သွင်းနိုင် မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

ထို့အပြင် ဆရာဝန်ကြီးသည် မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်ကုသမှုများကို လစဉ် လတိုင်း ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ထပ်ဆင့်သတင်းကောင်း ပါးအပ်ပါ သည်။

Malikha Healthcare For Quality & Service Excellence  
အမှတ် - ၁၀၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ (ကံမြင့်ဘုန်းကြီးကျောင်းရှေ့)။  
Ph:01-2304758, 2304759, 2304760 Hot Line: 09-252280079

ကြော်ငြာ

**သမားစဉ်ဆက် ဆေးစွမ်းထက်မြက် စိန်ဘယက် မြန်မာ့ရိုးရာ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးမှ အစွမ်းထက်တိုင်းရင်းဆေးစွမ်းကောင်းများ**

လေဆိုးတွေကိုဖျက်ခေကောင်းတွေကို ထက်...  
 ဗျာနာ ကိုက်ခဲ တုပ်ကျွေးပျောက်လို့နာမည်တွေကို...  
 စားကောင်းအိပ်ပျော် မူးမောရင်တုန် ကင်းဝေးပြီး...  
 သိမ်သန့်ဆေးရုံဖြည့်ဆည်းပေးပြီး...  
 ထုံကျင်ကိုက်ခဲမှန်သမျှလိမ်းမှားမာရင်တုန်လျှင်...  
 အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ရောင်းဆိုရင်ကျပ်...  
 ကင်းဝေးအောင်

**လေကွဲဆေး**    **အဆိုးပွင့်ငန်းနီကျော်**    **အပူပြင်းသွေးဆေး**    **အကြောပြေသောက်ဆေး**    **အကြောပြေရုလိမ်းဆေးအဆီ**    **ရောင်းဆိုရင်ကျပ်သောက်ဆေး**

စစ်မှန်သော သဘာဝဆေးဘက်ဝင် ပရဆေးများဖြင့် ဖော်စပ်ထားသောကြောင့် ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးမရှိစေဘဲ ဆေးစွမ်းအာနိသင် ထက်မြက်စေပါသည်။

**ပညာပြည့်ဝနည်းလမ်းလှသောဆရာကြီးများ**

**A1 Education Centre**

ပြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ရူပဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒ၊ ဘောဂဗေဒ

ဦးအေးကျော်စွာ၊ ဦးဘုင်စိုးဟန်၊ ဦးထက်အောင်၊ ဒေါက်တာဇော်ဦး၊ ဦးမြတ်မိုး၊ Dr. U.S.A (Bio) (ကတိက)၊ ဦးလှသိန်း (တိုက်ကိုင်)

၆-၅-၂၀၁၇ တန်ခွဲအားလုံး ဖွင့်ပြီ

အမှတ် (၃၅/၃၈)၊ ရန်ကင်းလမ်း၊ မြေနီကုန်း (မြောက်) ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်း၊ ရန်ကင်း၊  
 095125882, 09 252210320, 09 5408943, 09 451808977

**အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း**

၂၀၁၇ ခုနှစ် ဧပြီလ (၁) ရက်နေ့မှ (၇) ရက်နေ့အထိ ဆောင်ရွက်ခဲ့သော “ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ယာဉ်လမ်းအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးရက်သတ္တပတ်လှုပ်ရှားမှု (ရန်ကုန်)” တွင် အဘက်ဘက်မှ ပူးပေါင်းပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသောသူများအား အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း မှတ်တမ်းတင် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

Main Sponsor

**BOSCH**    **GGI**    **BRIDGESTONE**    **HTS**    **MITSUBISHI MOTORS**    **Seiken**

Co-Sponsor

Summit SPA Motors Ltd    SHARP    DAIICHI ASIA CO., LTD    F & N Foods Pte., Ltd  
 ACECOOK MYANMAR CO., LTD    BRAND'S Essence of Chicken    ALSOK Consulting (Thailand) Co., Ltd (Myanmar Branch)  
 Hitachi Elevator (Myanmar) Co., Ltd    DAGON BEVERAGES COMPANY LIMITED    Fly Cab

SAT JAPAN ROAD SERVICE CO., LTD

**နွယ်သစ်ကူးမင်္ဂလာဆွမ္မန်ကောင်းလွှာ**

မြန်မာနှစ်သစ်ကူး အခါသမေတွင် မြန်မာပြည်သူပြည်သား အပေါင်း စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းများဖြင့် ပြည့်စုံပြီး လိုရာဆန္ဒများပြည့်ဝပါစေကြောင်း

**GOOD CARE BUSINESS GROUP** မိသားစုမှ ဆုမွန်တောင်းပို့သအပ်ပါသည်။

ဘယ်နေ့ လာမှာလဲ စောင့်နေမယ်နော် **ကွတ်ကဲ**

**စံချိန်မီ (ပညာရပ်သင်)**

Criterion Education Centre

(၈၃၀၀)တန်း

စာသင်စာကျက်စာပြေအထူးပိုင်းများ နှင့် **ဘောဂါ**

ပြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ရူပဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒ၊ ဘောဂဗေဒ

ဦးအေးကျော်စွာ၊ ဦးခိုင်လင်းဇော်၊ ဦးကျော်လင်းဦး၊ ဒေါက်တာဇော်ဦး၊ ဒေါက်တာကျော်သန်း၊ ဒေါက်တာခင်လှလှ၊ ဦးသူရိန်စိုး

အပြန် Ferry စီစဉ်ပေးမည်။

တိုက်(၆) အခန်း(၂၇) လှိုင်ရတနာအိမ်ရာ အင်းစိန်လမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
 Ph: 09-250081207, 09-252210320, 09-43178755, 09-5078612

**ကလေးနာမည်ပေး ဆရာကြီး ရာဇာဇော်ဝင်း**

၀၉ - 5152521, ၀၉ - 73009994, ၀1 - 394727 (LL.B.)  
 ၀1 - 399426, လူကြီးများလိုရာစေး, ဆီဆီအပြန်ရောင်းထွက်ဖို့၊  
 တိုက်(၉၄)ထပ်၊ ဓမ္မစာလမ်း၊ (လယ်)မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ (ဒီတိုက်စု)။

**ရွှေ့ပညာသင်တန်း**

အိုင်ပီပျော်ရွှင်ကျင် သင်တန်းကြေးပြန်ပေးပါမည်

၁။ ရွှေ့ဆိုင်ဖွင့်လိုသူများအတွက် အထူးသင်တန်းဖြစ်ပါသည်။  
**(21-4-2017) စပယ်။ 60% OFF**

၂။ သင်ကြားမည့် ဘာသာရပ်များ -  
 ♦ ရွှေ့ အတု အစစ် ခွဲနည်း၊ အပေါင်ခံနည်း 20-4-1 နေ့အထိ  
 ♦ စက္ကန့် (၃၀) အတွင်း ရာပြတ်နည်း  
 ♦ ရွှေ့ထည်၊ စိန်ထည်၊ ကျောက်ထည် ရောင်းနည်း/ဝယ်နည်း  
 ♦ ရွှေ့မှတ်ကျောက်ရည်ခွဲနည်း၊ ရွှေ့ကောင်း/ရွှေ့ညံ့ (အသေးစိတ်)  
 ♦ ရွှေ့ဆိုင်ပိုင်ရှင်မှ ပန်းထိမ်ဆရာများအား ရွှေ့ချပေးနည်း၊ ရွှေ့ထည်လက်ခံနည်း၊ ပန်းထိမ်စာရင်းထားနည်း (ဒီဇိုင်း)၊ ရွှေ့ချ၊ စိုက်ရွှေ့ ရွှေ့ရည်မိမိပြန်စစ်ဆေးလက်ခံ၊ အလျော့တွက်၊ ကျရွှေ့ ဝဇယာ)  
 ♦ ရွှေ့အခေါက်အဖြစ် သန့်စင်နည်း (သို့) ရွှေ့ခွက်နည်း  
 ♦ ပလတ်တီနမ်ထည်ရောင်းနည်း၊ အတုအစစ်ခွဲနည်း  
 ♦ ခေတ်မီ ဒစ်ဂျစ်တယ်ချိန်စက်အမျိုးမျိုးဖြင့် ရွှေ့၊ စိန်၊ ကျောက်ချိန်နည်း (အသေးစိတ်)  
 ♦ ကွန်ပျူတာရွှေ့ရည်တိုင်းစက်များဖြင့် ရွှေ့ရည်စစ်နည်း  
 ၃။ ရွှေ့ဆိုင်ဖွင့်နိုင်သည်အထိ တာဝန်ယူသင်ကြားပေးမည်။  
 ၄။ နောက်ဆုံးပေါ်ဒီဇိုင်းမျိုးစုံ ပန်းထိမ်နည်းထားအတိုင်း ပြုလုပ်ပေးမည်။

**ထိပ်တန်းအောင် 'ရွှေ့'ပညာသင်တန်း**  
 အမှတ်(၂၀၃)၊ မြေညီထပ်၊ လမ်း-၄၀(အလယ်)၊ ကျောက်တံတား၊  
 ရန်ကင်းမြို့၊ PH: 09-45000 5222, 09-515 8813

**ကွန်ပျူတာ စနစ်ဖြင့်ထိန်းသော MECHANICAL CAR PARKING**

Side View    Front View

14'4"    7'2"    18'    7'2"    7'2"

**TRW**  
 Ideas coming true  
 Tel: 09.25.981.36.36

21'-6"    14'-4"    7'-2"    7'-2"    7'-2"    21'-6"

**TRW**  
 Ideas coming true  
 (BPN No. 200904356H)

No. (31), Room (5), 7 Miles, Pyay Road, Yangon  
 T: 09.259.81.36.36  
 : 09.259.81.37.37  
 : 09.259.81.46.46

အမှတ်(၃၁)၊ အခန်း (၅)၊ ၇မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့။

**GREAT MASTER CONSTRUCTION CO.,LTD**

အောက်ပါဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)

1. Decoration (Interior & Exterior) ကျွမ်းကျင် (M/F) 5Posts
2. Marketing Staff (အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်သူ) (F) 10Posts
3. Office Staff (M/F) 10Posts
4. Security (M/F) 20Posts

အမှတ်စဉ်(၁)အတွက် - Engineer ဘွဲ့ရ လုပ်ငန်းအမှန်တကယ် ကျွမ်းကျင်ပြီး လုပ်သက်(၅)နှစ်အထက် ရှိသူဖြစ်ရမည်။ လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုပေါ် မူတည်၍ လစာကောင်းကောင်းခံစားခွင့်ရမည်။

အမှတ်စဉ်(၂)အတွက်-လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိပြီး အခြေခံပညာအထက် တန်းအဆင့်ရှိရမည်။ ရုပ်ရည်ချောမောပြီး ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်ကောင်းမွန်ရမည်။ ဘွဲ့ရဦးစားပေးမည်။

အမှတ်စဉ်(၄)အတွက် - အခြေခံပညာ အထက်တန်း/အလယ်တန်း၊ အဆင့်ရှိရမည်။ ကျန်းမာသန်စွမ်းပြီးဦးစားကြိုစားသူ ဖြစ်ရမည်။

- လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အကျဉ်း၊ ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်း၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်း၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ခရီးခရီးထောက်ခံစာတို့နှင့် အတူ ၃၀-၄-၂၀၁၇ရက် နောက်ဆုံးထား၍ အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း လူကိုယ်တိုင် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

လိပ်စာ- အခန်းအမှတ်(၇၀၈)၊ (၇)လွှာ၊ လမ်းသားယာကွန်ဒို၊ အမှတ်(၁၃၃) စက်ရုံလမ်းနှင့် ဗိုလ်မင်းရောင်လမ်းထောင့်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ (မင်္ဂလာစေ့မှတ်တိုင်အနီး)၊  
 Ph:09787850974, 01-9000033 (Ext:0)

**JEWEL HOTEL Yangon**

**ဂျူးဝဲလ်ဟိုတယ်**

အထူးသက်သာသော နန်းထားများဖြင့် ပြည်တွင်း/ပြည်ပ စည်သည်တော်ကြီးများကို ကြိုဆိုလျှက်ရှိပါသည်။

No.150(D), Corner of University Avenue & Kabazay Pagoda Road, Bahan Township, Yangon, Myanmar.  
 Tel: 95 1 541051, 541503, 549345 Fax: 95 1 543174

ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲတွေကြွယ်စေဖို့ သဘာဝတွေထိန်းသိမ်းနို့

ကြေးမုံ

၁၁ရာစု စရိတ်ကုန်စုံ သင်္ကြန်ပြား၊ သင်္ကြန်ပြား၊ သင်္ကြန်ပြား... ၀၀၀၀၀/-

SH ဖွင့်သည့်ထက် YU... ၀၀၀၀၀/-

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန... အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း

ရွှေစည်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၂၀၁၇-၂၀၁၈

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

သွေး သည် အ သက်

ရွှေမြင့်မိုင်ရီ... အိမ်ခြံမြေ/အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်း

ကမ္ဘာရွှေ... ၆၈' x ၇၃' ဖြင့် ၃၀' x ၄၀' ၂၀၀

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

GW... အိမ်ခြံမြေ/အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်း

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

ပေစိမ်ဖေမိကရာမ်... ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်

စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန... အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

ဒေါ်ဇော်အောင် (M.Sc Physics)...

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

ရောင်ခြည်သစ်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

ရောင်ခြည်သစ်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အခြေခံယာဉ်မောင်းသင်တန်း... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန... အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂

အသိပေးကြေညာချက်... ၀၉-၇၃၁၂၀၂၀၂



# နှစ်သစ်မင်္ဂလာအခါသမယတွင် နေပြည်တော်၌ ကုသိုလ်ဒါနပြုကြသူများဖြင့် စည်ကား

နေပြည်တော် ဧပြီ ၁၇

ယနေ့သည် ၁၃၇၈ ခုနှစ် နှစ်ဟောင်းကုန်ဆုံး၍ ၁၃၇၉ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်သစ်သို့ ကူးပြောင်းသည့် နေ့ထူးနေ့မြတ်ဖြစ်သည်။ ယခုကဲ့သို့ နှစ်သစ်ကူးကာလတွင် နှစ်ဟောင်းမှအညစ်အကြေးများကို ဆေးကြောသန့်စင်ပြီး နှစ်သစ်တွင် စိတ်သစ်လူသစ်ဖြင့် မင်္ဂလာရှိရှိ အစပြုလေ့ရှိခြင်းသည် မြန်မာ့လူ့အဖွဲ့အစည်း၏ နိုးရာလေ့ပင်ဖြစ်သည်။ နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ပြည်သူများသည်လည်း မြန်မာတို့၏နှစ်သစ်ကူး နှစ်ဆန်းတစ်ရက်တွင် ဘုရား၊ ဓေတီ၊ ကျောင်းကန်များ၌ ဥပုသ်သီတင်းသီလဆောက်တည်ခြင်း၊ သက်ကြီးဘိုးဘွားများအား တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းမှု ပြုလုပ်ပေးခြင်းနှင့် တန်တော့ခြင်း၊ ဇီဝိတဒါနဘေးမဲ့လွတ်ကြခြင်း၊ ဆရာတော်ကြီးများ ရွတ်ဖတ်သရဏ္ဍယ်သည့် အန္တရာယ်ကင်း ပရိတ်တရားတော်များနာယူကြခြင်း၊ ကောင်းမှုကုသိုလ် အလှူဒါနပြုကြခြင်းတို့ဖြင့် ၁၃၇၉ ခုနှစ် နှစ်သစ်ကို ကုသိုလ်ကောင်းမှုများဖြင့် အစပြုကြသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁၁၅



နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့က ရွှေတိဂုံဓေတီတော်ရင်ပြင်တော်ပေါ်၌ ဘုရားဖူးပြည်သူများဖြင့် စည်ကားလှက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။(ဓာတ်ပုံ-ခင်မောင်ဝင်း)

## မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် မန္တလေးမြို့၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုကြသူများဖြင့် စည်ကား



ယနေ့သည် မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၇၈ ခုနှစ် နှစ်ဟောင်းကုန်ဆုံး၍ ၁၃၇၉ ခုနှစ်သို့ နှစ်သစ်ကူးပြောင်းသော မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက် နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အခါသမယဖြစ်သည်။ နှစ်သစ်မင်္ဂလာ ယနေ့တွင် မန္တလေးမြို့၌ နံနက်အရုဏ်တက်ချိန်မှစ၍ တန်ခိုးကြီး ဘုရား၊ ပုထိုး၊ ဓေတီတော်များ၌ လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်များနှင့် ဌာနဆိုင်ရာရုံးများတွင် နှစ်သစ်မင်္ဂလာအခါတော်ပွဲများ၊

နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့၊ က မန္တလေးမြို့ မဟာမုနိ၊ ရွတ်ရွတ်တော်မြတ်အား၊ ဘုရားဖူးပြည်သူများ ရွှေ၊ သင်္ကန်းကပ်လှူလျက်ရှိ၊ သည်ကို တွေ့ရစဉ်။

## မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုလုပ်သူများဖြင့် စည်ကား

မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၇၈ ခုနှစ် နှစ်ဟောင်းကုန်ဆုံး၍ ၁၃၇၉ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ အခါသမယတွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ တန်ခိုးကြီးဘုရားများ၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှု ပြုလုပ်သူများဖြင့် စည်ကားလှက်ရှိသည်။ ရွှေတိဂုံဓေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့က ကြီးမှူး၍ နံနက် ၅ နာရီတွင် ရွှေတိဂုံဓေတီတော် ရင်ပြင်တော်တောင်ဘက်

ညောင်တန်ဆောင်း၌ ဓေတီတော်အား ဆွမ်း၊ သစ်သီး၊ ပန်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီး၊ အမွှေးနံ့သာရည်များဖြင့် ကပ်လှူပူဇော်ခြင်း၊ နံနက် ၅ နာရီခွဲတွင် ရောင်တော်ဖွင့်တန်ဆောင်း၌ ရွှေတိဂုံ ဓေတီတော် ဩဝါဒါစရိယဆရာတော်ကြီးများနှင့် ပင့်သံယာတော်များအား အရုဏ်ဆွမ်းဆက်ကပ်ခြင်း၊ နံနက် ၆ နာရီတွင် ရှေးဟောင်းဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များ တန်ဆောင်း၌

မန္တလေး ဧပြီ ၁၇ နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့၊ က မန္တလေးမြို့ မဟာမုနိ၊ ရွတ်ရွတ်တော်မြတ်အား၊ ဘုရားဖူးပြည်သူများ ရွှေ၊ သင်္ကန်းကပ်လှူလျက်ရှိ၊ သည်ကို တွေ့ရစဉ်။

### ထွန်းရွှေဝါ ဆေးတိုက် နှစ်သစ်ကူးမင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ

ထွန်းရွှေဝါ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးမှ ထုတ်လုပ်သော မြန်မာ့တိုင်းရင်းဆေးဝါးများအား အဘက်ဘက်မှ ဝိုင်းဝန်းပံ့ပိုးကူညီအားပေးခဲ့ကြသော ကျေးဇူးရှင် ဆရာသမားများ၊ မိတ်ဆွေ အပေါင်းအသင်းများ၊ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်ရှိ ဆေးရောင်းကိုယ်စားလှယ်တော်ကြီးများနှင့် သုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများ၊ ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်နေသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အတွင်းရှိ ပြည်သူပြည်သားများအားလုံး မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၇၉ ခုနှစ်၊ နှစ်သစ်မင်္ဂလာ အခါသမယမှစ၍ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်း၊ စိတ်၏ချမ်းသာခြင်းနှင့်အတူ စီးပွားဥစ္စာများ ဒီရေအလား တိုးတက်ပါစေကြောင်း ထွန်းရွှေဝါတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး မှ ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သအပ်ပါသည်။

ထွန်းရွှေဝါတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး



ကျောင်းသုံး၊ ရုံးသုံး နှင့် လုပ်ငန်းသုံး စာအုပ်အမျိုးမျိုး

မြန်မာ့ နှစ်သစ်ကူး သင်္ကြန်အခါသမယတွင် တိုင်းသူပြည်သားများ အားလုံး

စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း ၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့် ပြည့်စုံကြပါစေလို

APOLO မိသားစုမှ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

